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Köşe yazıları sayfa 3'de

Belgelerle Konuştu, 
“İş Yok, İftira Çok!”
10 yıllık görevi süresince yaptığı hizmetlerle adından söz ettiren ve Bülent Öz 
döneminde bile hala çalışmalarıyla ön planda olan Abdurrahman Kuzu, 3 yıldır 

yasal itirazını yapmayan CHP'ye seslendi: 'Yasal itiraz hakkını kullanmayan 
Bülent Öz, ne hikmetse hakkında 'Rüşvet ve irtikap' suçu ortaya çıkınca 

kendi yaptıklarını unutturmaya çalışamazsın. Lütfen kendi kirli hesaplarınızı 
ve işlerinizi örtmek için; 10 yılı hizmetle geçen bir dönemi karalamayın' dedi.

“İSTİHDAM EDİLECEK 
  8 BİN KİŞİNİN YÜZDE 
  65'İ KADIN OLACAK”

Çanakkale'nin Ezine ilçesinde, 52 fabrika hizmete 
gireceği 136 hektar büyüklüğünde ve 8 bin kişinin 
istihdam edileceği Ezine Gıda İhtisas Organize 
Sanayi Bölgesinde (OSB) çalışmalar sürüyor. 

AK Parti İl Başkanı Naim Makas

CHP'de ki Ön Seçim Tartışmaları ve 
Muharrem Erkek'in Sevdiği Bir Kardeşi

2023 seçimleri yaklaştıkça partilerde kimlerin 
milletvekili adayı olacağı tartışmaları da yapılmaya 
başlandı. CHP örgütlerinde milletvekili adaylarının 
belirlenmesi sürecinde ön seçim yapılması gerektiğini 
yüksek sesle dile getirirken, genel merkezde ki güçlü 
isimler atama yöntemiyle adayları belirleme çabası 

içindeler. Konuyla ilgili parti kulislerinde neler konuşuluyor? Bu 
sorulara cevapları Kerem İriç'in “CHP'de ki Ön Seçim Tartışmaları ve 
Muharrem Erkek'in Sevdiği Bir Kardeşi” başlıklı yazısında verdi. 
Hatırlayın 31 Mart 2019 yerel seçimlerini, CHP Genel Merkezi'nden 
gelen talimat doğrultusunda, belediye meclis üyeleri fermuar 
yöntemiyle belirlenmişti. Yapılan temayül yoklamasıyla, adaylık 
listesinde yer alan çift rakamlı (2-4-6…) aday adaylarının ön 
seçimle, tek rakamlı (1-3-5…) adaylarsa CHP Genel Merkezi 

tarafından atama yöntemiyle belirlenmişti. Rebiye Ünüvar 
temayülden birinci sırada çıkmasına rağmen genel merkez 
tarafından atama ile gelen Egemen Ergun birinci sırada meclis 
üyeliğine getirilmişti. (Üyelerin iradesini hiçe sayarak, Ankara'da ki 
abisinin payesiyle belediye meclisi koltuğuna oturan Ergun hemen 
her meclis toplantısında demokrasiden falan bahsediyor! Yerseniz…) 
Şimdi bunları neden hatırlattım derseniz hemen anlatmaya 
başlayayım. 2023 seçimlerinde de 2019'a benzer bir sürecin 
yaşanması kuvvetle muhtemel. Yani genel başkan yardımcısı 
Muharrem Erkek, birinci sıraya kendisini, ikinci sıraya ise “sevdiği 
bir kardeşini” milletvekilli adayı olarak koyacak. O kardeşin kim 
olduğunu merak ediyorsanız Muharrem Erkek'i son dönemde 
ziyaret eden isimlere iyi bakın, Erkek'in elinden tutarak 
Kılıçdaroğlu'nun karşısına çıkardığı isimlere iyi bakın…

DEVAMI 
SAYFA 3'DE

Türkiye'nin En Büyük İkinci Kıyı Sahil Şeridine Sahibiz 

Ama Bir Yat Limanımız Yok! 
Ekim ayına yapılması planlanan oda seçimleri öncesi ÇTSO 
yönetimi uzun süredir yapmadığı sinerji toplantılarına 
start verdi. Geçtiğimiz günlerde sigortacılarla bir araya 
gelen yöneticiler bu defa turizmcilerle bir araya gelerek 
sektörün taleplerini dinlediler. Sektör temsilcileri yıllardır 
dile getirdiklerini taleplerini bir kez daha yenilediler.

Sorunları Bitti Diyebiliriz
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, katıldığı bir programda 
Çanakkale'nin alt ve üst yapı sorunlarının bittiğini söyledi. Gökhan; “Çanakkale 
Belediyesi alt yapısının ve üst yapısının tamamlandığı bir şehir. Dikkat 
ederseniz o aşırı yağışlarda her taraf göl olurdu.  Bunları artık çok minimum 
seviyede görüyoruz. Altyapı olunca şimdi üstyapıları da yapıyoruz” ifadelerini 
kullandı.

“Tüm Kulvarlarda 
  Ön Seçimi İstiyoruz”

Cumhuriyet Halk Partisi Merkez İlçe Danışma Kurulu 
Toplantısında ön seçim vurgusu yapıldı. Merkez İlçe Başkanı 
Süleyman Erte; “Son yapmış olduğumuz danışma kurulunda, 
üyelerimizin çoğunluğu üye bazında ön seçim isteği ortaya 
çıkmıştı. Şu anda da bunu uyguluyoruz. Merkez İlçe yönetimi 
olarak, partimizde yapılacak her türlü değerlendirmenin üye 
bazında bir ön seçimde yapılmasını ve bu ön seçimin tüm 
kulvarda olmasının mücadelesini yapıyoruz” dedi.

Doğanlar Holding'den 
50 MİLYON 
DOLARLIK 

yatırım hedefi
İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı Rıdvan Uz

“YURT DIŞI 
MİLLETVEKİLLİĞİ 
VERİLMESİ İÇİN 
ÇALIŞMAMIZ VAR” 
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Çanakkale ve İlçeleri Süt 
Üreticileri Birliği Başkanı 
Mehmet Özkurnaz, süt 
sanayicileriyle bir araya geldi. 
Süt fiyatlarının görüşüldüğü 
toplantıda maliyet artışının 
süt üreticilerini zor durumda 
bıraktığı, mevcut çiğ süt 
fiyatlarıyla maliyetlerin bile 
karşılanmadığı dile 
getirilerek, süt fiyatının 9 lira 
olması yönünde fikir 
alışverişinde bulunuldu.

ÇİĞ SÜT 
FİYATI 
EN AZ 

9 LİRA 
OLMALI 210



226 Haziran 2022 Pazargazetedegisim.com

10 yıllık görevi süresince yaptığı hizmetlerle 
adından söz ettiren ve Bülent Öz döneminde bile 
hala çalışmalarıyla ön planda olan Abdurrahman 
Kuzu, 3 yıldır yasal itirazını yapmayan CHP'ye 
seslendi: 'Yasal itiraz hakkını kullanmayan Bülent 
Öz, ne hikmetse hakkında 'Rüşvet ve irtikap' suçu 
ortaya çıkınca kendi yaptıklarını unutturmaya 
çalışamazsın. Lütfen kendi kirli hesaplarınızı ve 
işlerinizi örtmek için; 10 yılı hizmetle geçen bir 
dönemi karalamayın' dedi.
CHP'li Milletvekili Özgür Ceylan'ın ve CHP'li 
Muharrem Erkek'in adı 'Rüşvet ve İrtikap 
suçlamasıyla anılan ve İç işleri Bakanlığı tarafından 
görevden uzaklaştırılan Belediye Başkanı Bülent 
Öz için yaptığı basın açıklamasında belediye eski 
Başkanı Abdurrahman Kuzu'yu hedef alan 
konuşmalarına Kuzu'dan sert tepki geldi. Yapılması 
kadar satılması da büyük tartışmalara neden olan 
Çan Termal Otel'in kamu zararının 12 milyona 
tekabül ettiğini öne süren CHP'lilere Çan Belediyesi 
Belediye Eski Başkanı Abdurrahman Kuzu'dan 
yanıt gecikmedi.
10 yıllık görevi süresince yaptığı hizmetlerle 
adından söz ettiren ve Bülent Öz döneminde bile 
hala çalışmalarıyla ön planda olan Abdurrahman 
Kuzu, 3 yıldır yasal itirazını yapmayan CHP'ye 
seslendi: 'Yasal itiraz hakkını kullanmayan Bülent 
Öz, ne hikmetse hakkında 'Rüşvet ve irtikap' suçu 
ortaya çıkınca kendi yaptıklarını unutturmaya 
çalışamazsın. Lütfen kendi kirli hesaplarınızı ve 
işlerinizi örtmek için; 10 yılı hizmetle geçen bir 
dönemi karalamayın' dedi.

 “Amaçları Gündem Değiştirmek”
 CHP'nin gündem değiştirmek için oyun 
kurduğunu ifade eden Kuzu, 'Hakkımızda asılsız ve 
iftira içeren bir sosyal medya haberi ile karşılaştık. 
Dün sözde 2 milyon olan kamu zararı iddiasının 
önce 4 milyona, sonra 6 milyona, bugün de 12 
milyona çıkarılmasını hayretle ve şaşkınlıkla 
izlemekteyiz. Haklarında irtikap ve rüşvet aldıkları 
belgelenmiş kişilerin, gündemi değiştirmek 

amacıyla, taraflı bir sosyal medya hesabından 
yaptırdıkları haber yalan ve iftiradan ibarettir 'dedi.

 İlahi Adalet Benzetmesi
 'İş yok iftira çok' diyerek kendisini hedef alanlara 
yönelik açıklama yapan Kuzu, 'Seçildikleri günden 
beri “Cambaza Bak” misali tarafımıza her türlü 
iftirayı atıp, sonrasında yakayı ele verenler 
bilmelidir ki; 3 yıldır attığınız tüm iftiralar İlahi 
adalet sayesinde dönüp dolaşıp sahiplerinin 
ayağına dolanmış ve tüm kamuoyu kimin ne 
olduğunu apaçık belgeleriyle birlikte görmüştür' 
dedi.

 Termal Otel Gerçeği
Çan Termal Otel ile ilgili tüm gerçekleri ortaya 
koyduğunu belirten Kuzu, kendisini şu sözlerle 
savundu: 'Her gün kafanıza göre arttırdığınız kamu 
zararı gerçeği şudur. 3 yıl önce 2.668.000 TL kamu 
zararı iddiası içeren bir müfettiş raporu mevcuttur. 
Bu rakamı ilgili müfettiş hiçbir inceleme yapmadan, 
hiçbir uzman görüşü almadan kitabi bilgilere 
dayanarak ve alanı olmamasına rağmen kendince 
hesaplama yaparak bu zararın olabileceğini ilk 
raporuna görüş olarak bildirmiştir. Fakat; 1 yıl 
sonra tarafların savunmaları alınmış, dosyalar 
incelenmiş, gerekli hesaplamalar yapılmış ve 
bunun neticesinde bahsedilen kamu zararının 
olmadığı belirtilmiş ve soruşturmaya gerek 
olmadığı kanaatine varılmıştır. Kaldı ki; Kamu 
zararı ifadesi bazılarında belge ile tescillendiği gibi 
bir rüşvet ve irtikap suçu değildir. İlk teftişte yanlış 
ve usulsüz bir şekilde iddia edilen bu kamu zararı 
ile kastedilen “Termal Oteli 16 milyon TL' ye değil 
de, 18 milyon TL' ye satmalıydınız'ın ifadesidir. 
Halbuki dönemin CHP İlçe Başkanı bu satış 
ihalesinin iptali için dava açmış ve mahkeme 
yapılan ihalenin usule uygun olduğunu teyit 
etmiştir.'
Kendi döneminde hiçbir usulsüzlük olmadığının 
altını çizen Kuzu, “Tüm bunlara rağmen 3 yıl önce 
soruşturma izni verilmeme kararına yasal itirazını 

yapmayan mevcut belediye başkanı ne hikmetse, 
hakkında kuzeninin şikayeti üzerine ve belgeleri 
ile rüşvet ve irtikap suçu ortaya çıkınca müflis 
tüccar misali yine olmayan bir kamu zararını 
varmış gibi kendi yaptıklarını unutturmak için 
gündem oluşturmaktadır. Bu konudan siyasi 
olarak nemalanmak için 3 yıldır dava açmayanlar, 
ne hikmetse kendi usulsüzlükleri açığa çıkınca 
gündemi değiştirmek için davacı olmuşlar, konu 
yargıya taşınmış ve süreç devam etmektedir. On 
yıllık dönemimize ait tüm belgeler, ihale dosyaları 
ve her şey elinizde mevcut iken yalan ve iftiradan 
öteye geçemediniz.10 yıl boyunca yaptığımız örnek 
proje ve yatırımlarla namını duyurduğumuz Güzel 
Çanımızın adını, döneminizi bile tamamlayamadan 
lekelediniz. Yatıp kalkıp zamanınızı, 
başarısızlıklarınızı ve usulsüzlüklerinizi örtmek 
için Abdurrahman Kuzu ve Ekibine iftira atarak 
geçirdiniz. Tüm bu iftiralarınıza rağmen ben ve 
meclis üyelerim rüşvet ve irtikap ile değil, sadece 
Çanımıza kazandırdığımız eserlerle ilgili olarak 
savunma vermekteyiz. Çok şükür ki, şu anda biz, 
Yeni İmam Hatip Orta Okulunun arkasına imarda 
yol açmak, KYK Öğrenci Yurduna imarda yol 
açmak, Yeni Devlet Hastanesini arka parsel yerine 
ana cadde üzerine yapmak gibi nedenlerden dolayı 
meclis üyelerimle beraber savunma vermekteyiz'.

 “Bizim Alnımız Ak, Başımız Dik”
Şahsımdan ise 10 yıllık görevimin sonunda 
ödemem istenen; sadece ve sadece Çan'lı 
kamyoncularımıza ve esnafımıza zabıta tarafından 
kesilen cezaların (encümenin affetme yetkisine 
rağmen) affedilmesi sonucu çıkan 55 Bin TL'dir. 
Bunu da taksitler halinde cezaları affedilen 
vatandaşlarımız adına gururla ödemekteyim. 
Lütfen kendi kirli hesaplarınızı ve işlerinizi örtmek 
için; 10 yılı hizmetle geçen bir dönemi karalamayın. 
Çan Halkından da Ricam; gecesini gündüzüne katıp 
çalışıp, sayısız esere imza atanlarla; usulsüzlükleri 
belgelerle ortaya çıkanları bir tutmamalarıdır.”

Belgelerle 
Konuştu, 

“İş Yok, 
İftira Çok!”
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2023 seç�mler� yaklaştıkça 
part�lerde k�mler�n m�lletvek�l� 
adayı olacağı tartışmaları da 
yapılmaya başlandı. CHP 

örgütler�nde m�lletvek�l� adaylarının bel�rlenmes� sürec�nde 
ön seç�m yapılması gerekt�ğ�n� yüksek sesle d�le get�r�rken, 
genel merkezde k� güçlü �s�mler atama yöntem�yle adayları 
bel�rleme çabası �ç�ndeler. Konuyla �lg�l� part� kul�sler�nde 
neler konuşuluyor? Bu sorulara cevapları Kerem İr�ç'�n 
“CHP'de k� Ön Seç�m Tartışmaları ve Muharrem Erkek'�n 
Sevd�ğ� B�r Kardeş�” başlıklı yazısında verd�. 
Hatırlayın 31 Mart 2019 yerel seç�mler�n�, CHP Genel 
Merkez�'nden gelen tal�mat doğrultusunda, beled�ye mecl�s 
üyeler� fermuar yöntem�yle bel�rlenm�şt�. Yapılan temayül 
yoklamasıyla, adaylık l�stes�nde yer alan ç�ft rakamlı (2-4-6…) 
aday adaylarının ön seç�mle, tek rakamlı (1-3-5…) adaylarsa 
CHP Genel Merkez� tarafından atama yöntem�yle bel�rlenm�şt�. 
Reb�ye Ünüvar temayülden b�r�nc� sırada çıkmasına rağmen 
genel merkez tarafından atama �le gelen Egemen Ergun b�r�nc� 
sırada mecl�s üyel�ğ�ne get�r�lm�şt�. (Üyeler�n �rades�n� h�çe 
sayarak, Ankara'da k� ab�s�n�n payes�yle beled�ye mecl�s� 
koltuğuna oturan Ergun hemen her mecl�s toplantısında 
demokras�den falan bahsed�yor! Yersen�z…) 
Ş�md� bunları neden hatırlattım dersen�z hemen anlatmaya 
başlayayım. 2023 seç�mler�nde de 2019'a benzer b�r sürec�n 
yaşanması kuvvetle muhtemel. Yan� genel başkan yardımcısı 
Muharrem Erkek, b�r�nc� sıraya kend�s�n�, �k�nc� sıraya �se 
“sevd�ğ� b�r kardeş�n�” m�lletvek�ll� adayı olarak koyacak. O 
kardeş�n k�m olduğunu merak ed�yorsanız Muharrem Erkek'� son 
dönemde z�yaret eden �s�mlere �y� bakın, Erkek'�n el�nden tutarak 
Kılıçdaroğlu'nun karşısına çıkardığı �s�mlere �y� bakın…

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu hemen her 
konuşmasından, “Tam demokras� devr�m�n� gerçekleşt�rmek �ç�n 
yola çıkmak zorundayız. Eğer tam demokras�y� get�reb�l�rsek 
Türk�ye'ye en büyük h�zmet� gerçekleşt�rm�ş oluruz” d�yor. 
Kılıçdaroğlu bu söyled�kler�n� kend� part�s�nde ne kadar 
uyguluyor d�ye sorduğumuzda “�ş�ne geld�ğ� zaman” cevabını 
ver�yoruz.
Hatırlayın 31 Mart 2019 yerel seç�mler�n�, CHP Genel 
Merkez�'nden gelen tal�mat doğrultusunda, beled�ye mecl�s 
üyeler� fermuar yöntem�yle bel�rlenm�şt�. Yapılan temayül 

yoklamasıyla, adaylık 
l�stes�nde yer alan ç�ft 
rakamlı (2-4-6…) aday 
adaylarının ön seç�mle, tek 
rakamlı (1-3-5…) adaylarsa 
CHP Genel Merkez� 
tarafından atama yöntem�yle 
bel�rlenm�şt�. 
Reb�ye Ünüvar temayülden b�r�nc� sırada çıkmasına rağmen 
genel merkez tarafından atama �le gelen Egemen Ergun b�r�nc� 
sırada mecl�s üyel�ğ�ne get�r�lm�şt�. (Üyeler�n �rades�n� h�çe 
sayarak, Ankara'da k� ab�s�n�n payes�yle beled�ye mecl�s� 
koltuğuna oturan Ergun hemen her mecl�s toplantısında 
demokras�den falan bahsed�yor! Yersen�z…) 

Muharrem Erkek'in Sevdiği Bir 
Kardeşi
Ş�md� bunları neden hatırlattım dersen�z hemen anlatmaya 
başlayayım. 2023 seç�mler�nde de 2019'a benzer b�r sürec�n 
yaşanması kuvvetle muhtemel. Yan� genel başkan yardımcısı 
Muharrem Erkek, b�r�nc� sıraya kend�s�n�, �k�nc� sıraya �se 
“sevd�ğ� b�r kardeş�n�” m�lletvek�ll� adayı olarak koyacak. O 
kardeş�n k�m olduğunu merak ed�yorsanız Muharrem Erkek'� son 
dönemde z�yaret eden �s�mlere �y� bakın, Erkek'�n el�nden tutarak 
Kılıçdaroğlu'nun karşısına çıkardığı �s�mlere �y� bakın…
Genel merkezden ver�len bu fotoğraflar her geçen gün “ön seç�m 
olmayacak” �dd�asını güçlend�r�yor. Bu durumu kabul ed�lemez 
olarak gören CHP'l�ler �se Erkek �le kavga etmekten çek�nd�kler� 
�ç�n “demokras�ye sığınıyorlar” ve d�yorlar k�, “Ön Seç�m 
İst�yoruz.”

Mücadele Yapıyoruz!
K�m ne d�yor gel�n b�rl�kte bakalım; geçt�ğ�m�z gün yapılan CHP 
merkez �lçe danışma kurulu toplantısında �lçe başkanı Süleyman 
Erte d�yor k� “Merkez �lçe yönet�m�m�z olarak part�m�zde 
yapılacak olan her türlü değerlend�rmen�n üye bazında b�r ön 
seç�mde yapılmasını ve bu ön seç�m�n tüm kulvarda olmasının 
mücadeles�n� yapıyoruz.”  “Mücadele” vurgusu part� �ç�nde nasıl 
b�r kavganın yaşandığını ve bu kavganın önümüzdek� günlerde 
daha görünür hale geleceğ�n� göster�yor b�ze. 

Özgür Şimşek'e Kulak Verelim
Önümüzdek� dönem�n en güçlü �l başkan adaylarından b�r�s� olan 
Özgür Ş�mşek'e kulak verel�m; “Örgüt seç�mler�n� erteleme 
kararı alan Genel merkez; Parlamento seç�mler� önces�nde 
genelge yayınlayarak, İl-İlçe başkanları ve yönet�c�ler�ne, hal� 
hazırda m�lletvek�l� olmayan Genel merkez yönet�c�ler�ne ve 
Beled�ye başkanları, beled�ye mecl�s üyeler� �le İl Genel Mecl�s 
Üyeler�ne görevler�n� bırakmamaları ve aday olmamaları 
yönünde tavs�yes�n� ortaya koymalıdır.” Okumuş yazmış adamın 
hal� b�r başka �ron� yapmasını b�l�rsen�z taşı �şte böyle ged�ğ�ne 
oturtursunuz…

Örgütten Gücünü Alamayanlar, 
Genel Merkezden Güç Almaya 
Çalışır
Gelel�m CHP'l� Beled�ye Başkanı Ülgür Gökhan'ın ön seç�m �le 
�lg�l� söyled�kler�ne… Gökhan bu konular gündeme geld�ğ�nde 
hep aynı şey� söylüyor; “Bundan sonrak� her seç�mde varsak, 
örgütün önünden geçmek şartıyla aday oluruz.  B�z�m part�de 
böyle heveslenenler olur. Gücü yetmeyen, örgütten gücünü 
alamayanlar, genel merkezden güç almaya çalışır. Ben örgütten 
güç alıyorum. B�z�m örgütümüzün de tüm üyel� ön seç�m taleb� 
var. Genel başkanımız bu taleb� d�kkate alır ya da almaz. O genel 
başkanımızın b�leceğ� �ş. B�z�m taleb�m�z ön seç�m. Ha eğer ön 
seç�m olmazsa ne olur? Aday olmak şart mı? Olmayıver�r�z. Ama 
ben genel başkanımıza güven�yorum. Herhang� b�r sıkıntı olacak 
olursa bunu b�ze b�ld�r�r. B�z de gereğ�n� yaparız. B�z görev talep 
ed�yoruz. Ver�rlerse yaparız, vermezlerse yapmayız.”  
Gökhan'ın bu sözler� genel merkezden Muharrem Erkek'�n 
payes�yle koltuğa oturan, Süleyman Canpolat, Egemen Ergün, 
Ercüment Furuncu, Berkay Güzel, Den�z Karaduman, Umut 
Karagöz, İbrah�m Soydan �ç�n b�r şey �fade eder m� b�lm�yorum 
ama b�r�ler� �ç�n çok büyük anlamlar �fade ed�yor! 
Son olarak CHP �ç�nde bu tartışmaları körükleyecek b�r d�ğer 
olayda İy� Part�de k� m�lletvek�l� adaylarının bel�rlenmes� sonucu 
ortaya çıkacak. İy� Part�de Rıdvan Uz b�r�nc� sıra aday olacak ve 
�k�nc� sıraya �lçelerde de karşılığı olan güçlü b�r �s�m gel�rse o 
zaman CHP'n�n 2 m�lletvek�l� sayısı 1'e düşecek. Sen ondan 
sonra gör cümbüşü…

Çan Belediye Başkanı Bülent Öz'ün İçişleri Bakanlığı 
tarafından görevden uzaklaştırılmasının ardından, 
gerçekleştirilen ilk Belediye Meclis toplantısında 
başkanvekili için seçim gerçekleştirildi. Üçüncü turun 
sonunda başkanvekili olarak CHP'li Harun Arslan seçildi.
Çan Belediyesi meclis toplantısında başkanvekili için  
gerçekleştirilen seçim üç turda  tamamlandı.
Belediye başkan vekili seçim toplantısındaki ilk oylamada; 
CHP'li Harun Arslan 9 oy,  AK Partili Burhan Yıldız 4 oy,  
MHP'li Yılmaz Özer 1 oy,  Bağımsız Üye Alpaslan Kürşat 
Çetin 1 oy aldı.
 Üye tam sayısının çoğunluğuna 3'de 2'sine 
ulaşılamadığında ilk turda vekil başkan seçilemeyince 
ikinci tura geçildi
Ancak ikinci turda da değişen bir şey olmadı ve oy sayıları 
aynı geldi.  4 adaya sandıktan aynı sayıda oy çıkıncı üçündü 
tura geçilmesine karar verildi.
Üçüncü tur oylaması başlamadan MHP'li Yılmaz Özer ile 
Bağımsız Üye Alpaslan Kürşat Çetin adaylıktan 
çekildiklerini bildirdi.
Yapılan oylama sonucunda CHP'li Harun Arslan 9 oy alarak 
başkanvekilliğine seçildi. AK Partili Burhan Yıldız 6 oy aldı.

 DEVRALMIŞ OLDUĞUMUZ 
KOLTUĞU YÜZÜMÜZÜN AKIYLA 
KENDİSİNE İADE EDECEĞİZ!?
Çan Belediye Meclisinde yapılan seçimde üçüncü tur 

oylaması sonucunda başkan vekili olarak seçilen CHP'li 
Harun Arslan, açıklamalarda bulundu.
Seçim sonrası mikrofonu eline alan Arslan bir “15 belediye 
meclis üyemizin katılımı ile gizli oy kullanılarak bu sonraki 
görevin tarafımdan yürütülmesi oyla işaretlenerek 
istenmiştir. Öncellikle oylamaya katılan ve tarafıma 
teveccüh gösteren CHP'li belediye Meclis üyesi çalışma 
arkadaşlarıma sonsuz teşekkür ediyorum. Yine 
demokratik bir şekilde oylamaya katılarak kendi hür 
iradelerini sandığa yansıtan diğer guruplara demokrasinin 
gereği saygı duyarak teşekkür ediyorum. Bundan sonraki 
süreçte biz yine 15 kişi Çan Belediyesi meclis üyeleri olarak 
burada halkımızın ve belediyemizin menfaatine elimizden 
gelenin en iyisini yapmaya hazırız. Bugünden itibaren daha 
sıkı birbirimize kenetlenerek Çan'da yapılması gereken 
işleri birbirimizle istişare ederek, her türlü masaya yatırıp 
altını üstünü, getirisini götürüsünü konuşarak; yine Çan 

halkının menfaatini ön planda tutarak belediyemizi, 
belediye çalışanlarımızı koruyup kollayarak, yasalar 
çerçevesinde maksimum seviyede belediyemize, Çan'ımıza 
hizmet edeceğimize dair burada sizlere söz veriyorum. Tabi 
ki bu süreçte belediye başkan vekili olarak seçildik. Bu 
süreç belediye başkanımızın yargıdan aklanarak döndüğü 
güne kadar devam edecek inşallah. Bir gün geldiğinde 
belediye başkanımızın da tekrar görevinin başına dönerek 
hepimiz yine aynı gurur ile devralmış olduğumuz koltuğu 
yüzümüzün akıyla kendisine iade edeceğimizi burada 
hepimizin huzurunda beyan ediyorum. Ben şahsım Harun 
Arslan olarak gece gündüz demeden bilgimle belediye 
meclis üyelerimle, siyasi büyüklerimle burada ne yapılması 
gerekiyorsa yapmaya hazırım. Belediyemizin kapıları, 
telefonlarımız 24 saat her daim açık. Çan'ımıza ve hepimize 
hayırlı uğurlu olsun.”

CHP'de ki Ön Seçim Tartışmaları ve 
Muharrem Erkek'in Sevdiği Bir Kardeşi

Üçüncü Turda Başkanvekili Seçildi
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Çanakkale'nin Ezine ilçesinde, 52 fabrika hizmete gireceği 
136 hektar büyüklüğünde ve 8 bin kişinin istihdam 
edileceği Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesinde 
(OSB) çalışmalar sürüyor. 
Ak Parti İl Başkanı Naim Makas, Ezine Belediye Başkanı 
Güray Yüksel, Geyikli Belediye Başkanı Mevlüt Oruçoğlu, 
Bayramiç İlçe Başkanı Sadettin Arslan, Ezine İlçe Başkanı 
Mehmet Ünsal, Ayvacık İlçe Başkanı Fatih Kocabıyık, 
Geyikli Belde Başkanı Mustafa Kirveli, il genel meclis 
üyeleri ve il yöneticileri ile birlikte 160 futbol sahası 
büyüklüğünde ve yüzde 65'i kadın olmak üzere 8 bin 
kişinin istihdam edileceği Marmara ve Ege bölgesi başta 
olmak üzere Türkiye ekonomisine önemli bir katma değer 
sunacak olan, çalışmalarının tüm hızıyla devam eden Ezine 
Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi'nde (OSB) 
incelemelerde bulundu.
91 parselde 52 fabrikanın inşa edileceği, 2023'ün sonuna 
doğru ise yüzde 80'ninin faaliyete geçmesi beklenen Ezine 
Gıda İhtisas OSB'yi ziyaret ederek, OSB Müdürü Alper 
Altınok tarafından, sunum eşliğinde altyapı, üstyapı 
çalışmaları hakkında bilgi verildi. Daha sonra basın 
mensuplarıyla birlikte ilk temeli atılan kedi köpek maması 
üretecek olan fabrikanın inşaatı gezildi. Burada 
açıklamalarda bulunan Ak Parti İl Başkanı Naim Makas, 
“Türkiye'nin en hızlı ilerleyen, büyüyen, Gıda OSB'si olan 
Ezine Gıda OSB'sindeyiz. Bu OSB, 91 parselden oluşmakta 
ve 91 parselde inşallah 52 tane fabrika inşallah hayata 

geçecek. Tahsisleri yapıldı. Burası 
160 futbol sahası büyüklüğünde bir 
alan. Bu alan OSB olmadan evvel, 
atıl durumda duran, kullanılmayan, 
tarımsal faaliyete çok elverişli 
olmayan bir alandı. Böylesine bir 
alanın, sadece bölge ticareti değil 
Türkiye'deki bu anlamda ticareti 
destekleyecek ve katma değer 
üretecek bir yapı, alan haline 
gelmesini çok kıymetli görüyoruz. 
Bölgenin etini, bölgenin sütünü, 
bölgenin tarımsal gıdalarını 
işleyebilen, sadece bunları işleyip, 
pazara sunmakla değil, buradan 
çıkan atıklarında biyokütle enerji 
santraliyle beraber 
değerlendirebilen, enerji santralinden çıkan buharın tekrar 
kullanılmasıyla enerji sarfiyatını düşüren çok kıymetli aynı 
zamanda çevreci bir gıda OSB haline geldi” ifadelerini 
kullandı.

“İSTİHDAM EDİLECEK 8 BİN KİŞİNİN 
YÜZDE 65'İ KADIN OLACAK”
“Ezine Gıda OSB'si adeta Ezine, Bayramiç,  Ayvacık gibi 
bölgenin tarımsal ve hayvancılık faaliyetlerinin çok yoğun 

yaşandığı ve bölgenin tam merkezine yapılmasıyla beraber 
sadece burası değil tüm Çanakkale ve Çanakkale'nin 
çevresindeki illerden, tüm Türkiye'den buraya gelip yatırım 
yapmak isteyen, burada faaliyet göstermek isteyen, kendi 
ürünlerini burada işlemek isteyen birçok yatırımcıyla doldu 
taştı” diyen Makas, “Burası kendi kapasitesinin 6-7 katı 
büyüklüğünde bir taleple karşılaştı. Çok yakın bir zamanda 
Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'la 
beraber 1915 Çanakkale Köprüsü'nün açılışını 
gerçekleştirdik. Hem boğaz köprüsünün açılmasıyla 
beraber hem de inşallah Temmuz ayında açılışı 
gerçekleşecek olan Ayvacık-Küçükkuyu'da ki Assos ve 
Troya tünelleriyle birlikte burası adeta bir ticaret koridoru 
haline gelecek. Burada hem bölge halkımızın ürünlerinin 

çok daha iyi değerlendirilmesi 
hem de böylesine çevreci bir 
alanda bu faaliyetlerin 
yürütülmesini çok kıymetli 
buluyoruz. 8 bin kişi burada 
istihdam edilecek. Firmalardan 
alınan taahhütlerle yüzde 65'i 
kadın personelden oluşacak. Bir 
kez daha kadınlarımızın sosyal 
toplumdaki yerini, ekonomideki 
yerini önceleyen ve bunu bize 
ispat eden, bu çalışmadan dolayı 
emeği geçen herkese çok 
teşekkür ediyoruz. Başta 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan'a, ilgili 
bakanlıklarımıza, kuruluşlarımıza, 
Grup Başkanvekilimiz Bülent 
Turan'a, Milletvekilimiz Jülide 
İskenderoğlu'na emeği geçen tüm 
yönetim kurulu üyelerimize ayrı 
ayrı teşekkür ediyoruz. İnşallah bu 

yatırım Çanakkale'yi bir level daha atlatacaktır diye 
düşünüyoruz. Çünkü artık Çanakkale ulaşım ağıyla, 
fabrikalarıyla, üretim alanlarıyla çok daha kıymetli. 
Buradaki arsa tahsislerinin yüzde 80'nini devletimiz, siz 
yeter ki yatırımlarınızı yapın, arsaların bedellerinin yüzde 
80'nini biz karşılarız diye yatırımcılara imkanlar sundu. Bu 
anlamda hem devlet desteği hem de Gıda OSB'nin Yönetim 
Kurulunun onların sunmuş olduğu desteklerle beraber çok 
kıymetli bir yapı burada ayağa kalkıyor. Emeği geçenlerden 
Allah razı olsun” şeklinde konuştu.

“İstihdam Edilecek 8 Bin Kişinin Yüzde 65'i Kadın Olacak”

“Ürettikleri Tek Şey Yalan!”
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, dizi programların ardından AK Parti Yenice 
ilçe teşkilatıyla bir araya gelerek gündeme ilişkin 
açıklamalarda bulundu. 
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, AK Parti Yenice ilçe teşkilatıyla bir araya 
geldi. Gündeme dair açıklamada bulunan Turan, 
Kılıçdaroğlu`nun Marmaris yangınındaki helikopter 
olmadığı eleştirisine tepki göstererek, "İsterdik ki ana 
muhalefet partisi siyaset ve demokrasi adına değer 
üretsin; ama ürettikleri tek şey yalan ve iftira. 90 yıllık bir 
partinin bu ülkeye farklı şeyler vermesi beklenir. Siyaseti 
yalandan ibaret zannedenlere elbette milletimiz en güzel 
cevabı verecektir. Bu millet sizden yalan değil; üreten, 
demokrasiye, Türkiye`nin geleceğine katkı veren bir 
siyaset bekliyor. Yalanı bu kadar magazinleştiren bir 
anlayış dünyanın hiçbir yerinde yok. Yalana endeksli, 
iftiraya güdümlü, hakarete ve tehdide meyilli bir siyasi 
ahlakı bu topraklar sahiplenmez. Bu tarz, milletimizde 
karşılık bulmaz" dedi. 

"Siyasi partiler olarak ülkeye karşı 
sorumluluklarımız var"
Turan sözlerini şu şekilde sürdürdü, "İktidarıyla, 
muhalefetiyle, tüm siyasi partiler olarak bu ülkeye karşı 
sorumluluklarımız var. Bu sorumluluklar çerçevesinde 

ülkemizde siyaset yapılmalı, bu ülke de bu millet de asgari 
bu seviyeyi hak ediyor. Hangi açıklamalarına baksak bir 
yalan dizisi karşımıza çıkıyor. Katarlı öğrencilerin sınavsız 
tıp okuyacağını söylediler, yalan çıktı. `Katar`a 2,5 milyon 
küçükbaş hayvan sattılar` iddiasını ortaya attılar, yalan 
çıktı. Daha önce görev yapan milletvekillerinin, 
başbakanların, Meclis başkanlarının ve 
cumhurbaşkanlarının emekli maaşları için atılan adımı, 
`Cumhurbaşkanı zam istiyor` algısıyla yaymaya çalıştılar. 
Oysa bundan yararlanan Kılıçdaroğlu dahil, çok sayıda 
CHP`li eski milletvekili vardı." 

"Gördükleri helikopter değilse, 
UFO muydu?"
Turan, Marmaris yangınına ilişkin, "Daha önce `deprem 
bölgesine gittim, bir tane Kızılay çadırı görmedim` demişti. 
Halbuki arkasında Kızılay çadırı vardı. Şimdi de 
Marmaris`te devletimizin tüm imkanlarıyla seferber 
olduğu, dünyaya örnek olacak şekilde ivedi ve organize bir 
şekilde müdahalede bulunduğu orman yangınında uçak ve 
helikopter olmadığını söylerken tepesinde helikopterler 
uçuyordu, etrafındakiler de başlarını yukarıya doğru 
çevirmişti. Eğer yanındakilerin gökyüzüne baktıklarında 
gördükleri helikopter değilse, UFO muydu? Güler misin, 
ağlar mısın" ifadelerine yer verdi.

"41 hava aracıyla yangına 
müdahale edildi"
"Orman Genel Müdürlüğü, 27 uçak, 14 helikopter olmak 
üzere, toplamda 41 hava aracıyla yangına müdahale 
edildiğini açıkladı" ifadelerine yer veren milletvekili Turan, 
"Bu, canları pahasına yangınla mücadele eden 
kahramanlarımıza da haksızlık. Kimsenin moral ve 
motivasyonlarını bozmaya hakkı yok. Pinokyo yalan 
söylerken burnu uzuyordu, ancak bunların yüzü bile 
kızarmıyor" şeklinde konuştu. Programa Yenice Belediye 
Başkanı Veysel Acar, Kalkım Belediye Başkanı İbrahim 
Taşkın, AK Parti Yenice İlçe Başkanı Faruk Günay, İl Genel 
Meclis Üyeleri ve teşkilat üyeleri katıldı. 
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Ekim ayına yapılması planlanan oda seçimleri öncesi 
ÇTSO yönetimi uzun süredir yapmadığı sinerji 
toplantılarına start verdi. Geçtiğimiz günlerde 
sigortacılarla bir araya gelen yöneticiler bu defa 
turizmcilerle bir araya gelerek sektörün taleplerini 
dinlediler. Sektör temsilcileri yıllardır dile getirdiklerini 
taleplerini bir kez daha yenilediler. O taleplerden önce 
çıkanlar ise şunlar oldu; “Çanakkale'de kamp ve karavan 
festivallerinin Çanakkale'ye fayda sağlayacağını 
düşünüyorum. Çanakkale'de savaşan 3.500'e yakın 
Azerbaycan şehidimiz var.  Azerbaycan ile geçmişten 
gelen tarihsel ilişkilerimizin gücünü kullanarak 
Çanakkale ve Azerbaycan arasında kültür ve turizm 
köprüsü kurabiliriz. Çanakkale 'de açılacak olan dostluk 
anıtı için de Odamızın desteklerini bekliyoruz. Yat turizmi 
konusunda çok eksiğimiz var. 671 Km. kıyı ve sahil şeridi 
ile Türkiye'nin en büyük ikinci kıyı sahil şeridine sahip 
ilimizin yeterli bir yat limanı altyapısına sahip olmaması 
hem İlimiz hem de Ülke ekonomimiz için büyük kayıp.”  
Truva OPET tesislerinde gerçekleştirilen toplantıda 
Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu, Yönetim 
Kurulu Üyesi Akın Yalman, 15 No'lu Meslek Komite 
Başkanı İlhami Gezici, Meclis Başkan Yardımcısı ve 
Komite Üyesi Turgay Kılıç, Komite Başkan Yardımcısı 
Hakan Doğan Kaya, Komite ve Meclis Üyeleri Ahmet Çelik 
ve Erdinç Bezgen ile Meclis Üyesi Armağan Aydeğer ve 
komiteden sorumlu Oda personeli İlbilge Özkaya ile 
sektör temsilcileri hazır bulundu.

“İLİMİZİ TÜM DEĞERLERİYLE 
YURT İÇİ VE DIŞI 
PLATFORMLARDA TANITMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ”
 15 No'lu Meslek Grubu toplantısının açılış konuşmasını 
yapan Komite Başkanı İlhami Gezici; “15 No'lu Meslek 
Grubu olarak bugün burada bulunan siz değerli 
üyelerimize yaklaşık 4 yıllık süreç içerisinde yaptığımız 
çalışmaları sunacağız. 2018 Troya Yılı ile başlayan 
çalışmalarımız başta olmak üzere tüm çalışmalarımızda 
Odamızın desteğini hep yanımızda hissettik. Yakın bir 
tarihte Bulgaristan Sofya'da yaptığımız “İnfo Çanakkale” 
gününe oradaki yerel seyahat acentelerini davet ederek 
İlimizin turizme dayalı tüm değerlerini birinci ağızdan 
anlattık. Başta Balkan pazarı olmak üzere İlimizi tüm 
değerleriyle yurt içi ve dışı platformlarda tanıtmaya 
devam edeceğiz. Katılımlarınız için Komitem adına sizlere 
teşekkür ediyorum.”
 ÇTSO Meclis ve 15 No'lu Komite Üyesi Ahmet Çelik; 
“Bugün burada çalışmalarımızda işbirliği de yaptığımız 
TÜRSAB, GESTAŞ ve Liman Başkanlığı gibi partnerlerimiz 
başta olmak üzere katılım sağlayan tüm üyelerimizle 
beraber olmaktan çok mutluyuz.  Komite olarak 2018 
yılından bu yana en etkili çalışmamız “2018 Troya Yılı” 
oldu. Bu süreç içinde her adımda en büyük destekçimiz 
ÇTSO ve Yönetim Kurulu Başkanımız Selçuk 
Semizoğlu'na teşekkür ediyorum. 2018 yılı 
çalışmalarımızda temel hedefimiz Troya'nın Anadolu'nun 
kadim bir değeri olduğunu vurgulamak oldu. Troya 
Müzesi'nin tamamlanmasıyla beraber, Tevfikiye ve Çıplak 

Etno Köyleri Troya Ören Yeri'ni çok farklı bir turizm 
destinasyonu haline getirdi. Tevfikiye ve Çıplak Köylerinin 
turizme kazandırılması için lobicilik faaliyeti yapan Meclis 
Başkan Yardımcımız Turgay Kılıç'a ve sponsor OPET' e de 
buradan ayrıca teşekkür etmek istiyorum. Bundan önce 
İlimize gelen turistler sadece Troya Ören alanını 1-1,5 saat 
süresince ziyaret ediyor ve ayrılıyordu. Şimdi ise 
ziyaretçiler Troya Ören Yeri,  Troya Müzesi ile Tevfikiye ve 
Çıplak Köylerini de gezerek yarım günlük turu 
tamamlayıp tekrar otellerine dönüyorlar. Bu durum 
turistlerin İlimizde artı bir gün daha konaklaması 
anlamına geliyor. 15 No'lu Komite olarak tarih, kültür, 
doğa ve su sporları gibi tüm turizm değerlerimizi daha 
fazla tanıtmak için çalışıyor ve projeler üretiyoruz.  2021 
yılında Mehmet Akif Ersoy Yılı çalışmalarında Valiliğimiz 
koordinatörlüğünde yürütülen çalışmalara destek verdik. 
Deniz turizmi bizim coğrafyamızın en önemli avantajları 
arasında. Dalış Turizmi konusunda Gelibolu Tarihi Alan 
Başkanlığımız tarafından yürütülen çalışmayı çok 
kıymetli buluyoruz. Katıldığımız fuarlar ve tüm tanıtım 
etkinliklerinde dalış turizmini bizler de ön plana 
çıkartarak farkındalık yaratmaya çalışıyoruz. 1915 
Çanakkale Köprüsü Avrupa'dan İlimize ulaşımın 
kolaylaşmasına büyük katkı sağlayacaktır. Köprü başlı 
başına bir turizm destinasyonu haline geldi.”

“KRUVAZİYER TURİZMİ İLİMİZ 
İÇİN ÖN PLANDA, BU PASTADAN 
HAK ETTİĞİMİZ PAYI ALABİLMEK 
İÇİN ÇALIŞMALARIMIZ 
ARALIKSIZ DEVAM EDİYOR”
 ÇTSO Meclis Başkan Yardımcısı ve 15 No'lu Komite Üyesi 
Turgay Kılıç; “Odamız, 21 Meslek Komitesi ve 8.600 üyesi 
ile büyük bir meslek kuruluşudur.. Meslek grubumuzda 
yer alan siz değerli üyelerimizle beraber olmaktan son 
derece mutluyuz. Burada sektörle ilgili sorunlarınızı, 
çözüm önerilerinizi ve projelerinizi görüşmek üzere bir 
araya geldik. Komitemizin ve Odamızın kapıları sizleri 
dinlemek için her zaman sonuna kadar açık.”
 Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu; 

“Çanakkale'miz turizmde cazibe merkezi haline geldi, 
İlimiz her alanda yatırım almaya devam ediyor.  Diğer 
şehirleri ziyaretlerimizde Çanakkale deyince herkesin bir 
anısı ve sorusu var. 2018 Troya Yılı'nın hayata 
geçirilmesinde Odamızın ve burada bulunan turizm 
sektör temsilcilerimizin çok büyük emekleri var. Örnek 
bir çalışma oldu. Çanakkale'mizin Time ve Forbes 
dergilerinde yer alması tesadüf değil. Yapılan tüm plan ve 
proje çalışmalarının bunda payı büyük. Oda olarak 
pandemi sürecinde en çok desteği turizm ve yeme-içme 
sektörüne sağlanması için çalıştık. Son günlerde 
kruvaziyer turizmi İlimiz için ön planda, bu pastadan hak 
ettiğimiz payı alabilmek için çalışmalarımız aralıksız 
devam ediyor.

“TURİZMDE ARTIK TURİST 
SAYISINDAN ÇOK TURİSTİN 
NİTELİĞİ DAHA ÖN PLANA 
ÇIKIYOR”
 ÇTSO Meclis Üyesi Armağan Aydeğer; “Turizmde artık 
turist sayısından çok turistin niteliği daha ön plana 
çıkıyor. Pandemi süreci turizmdeki beklentiyi ve gelecek 
projeksiyonu etkiledi. Deneyim turizminin burada bir 
adım öne çıktığını görüyoruz. Diğer önemli bir hususun da 
turizm sektöründe işletmelerin hızlı bir şekilde enerji 
verimliliğine yönelmeleri ve öncelik vermeleri olduğunu 
düşünüyorum. Çevreye duyarlı ve sündürülebilir bir 
turizm modelinin hepimizin öncelikleri arasında olmalı.”

“İLİMİZE GELEN TURİSTLERİ 
FIRSAT OLARAK GÖRÜP FAHİŞ 
FİYAT UYGULAYAN 
İŞLETMELERİN DENETLENMESİ 
GEREKİYOR”
 Çanakkale Turizm Tanıtım Derneği Başkanı İsmet 
Balkan; “ Bizim artık ihtiyacımız olan şeyin ulusal ve 
uluslararası platformlarda tanıtım çalışmaları yapmak 
olduğunu düşünüyorum. İlimize gelen turistleri fırsat 
olarak görüp fahiş fiyat uygulayan işletmelerin 
denetlenmesi gerekiyor. Kişiye göre fiyat uygulamaları 
İlimiz turizmine büyük zarar veriyor. Bu konularda 
çalışma yapılmasını öneriyorum.”

“ÇANAKKALE'DEN UÇAK İLE 
DİĞER İLLERE ULAŞIMDA 
SORUNLAR YAŞANIYOR”
 Meslek Grubu toplantısına katılan sektör temsilcileri; 
“Çanakkale'den uçak ile diğer İllere ulaşımda sorunlar 
yaşanıyor. Özellikle Ankara'dan sonra başka bir İle 
aktarmalı uçuşunuz varsa çok uzun saatler havaalanında 
beklemek zorunda kalıyorsunuz. Bu konuda kamuoyu 
oluşturmamız lazım. Çanakkale'de kamp ve karavan 
festivallerinin Çanakkale'ye fayda sağlayacağını 
düşünüyorum. Çanakkale'de savaşan 3.500'e yakın 
Azerbaycan şehidimiz var.  Azerbaycan ile geçmişten 
gelen tarihsel ilişkilerimizin gücünü kullanarak 
Çanakkale ve Azerbaycan arasında kültür ve turizm 
köprüsü kurabiliriz. Çanakkale 'de açılacak olan dostluk 
anıtı için de Odamızın desteklerini bekliyoruz. Yat turizmi 
konusunda çok eksiğimiz var. 671 Km. kıyı ve sahil şeridi 
ile Türkiye'nin en büyük ikinci kıyı sahil şeridine sahip 
ilimizin yeterli bir yat limanı altyapısına sahip olmaması 
hem İlimiz hem de Ülke ekonomimiz için büyük kayıp.”  

Türkiye'nin En Büyük İkinci Kıyı Sahil 
Şeridine Sahibiz Ama Bir Yat Limanımız Yok! 
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Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, 
katıldığı bir programda Çanakkale'nin alt ve üst 
yapı sorunlarının bittiğini söyledi. Gökhan; 
“Çanakkale Belediyesi alt yapısının ve üst yapısının 
tamamlandığı bir şehir. Dikkat ederseniz o aşırı 
yağışlarda her taraf göl olurdu.  Bunları artık çok 
minimum seviyede görüyoruz. Altyapı olunca şimdi 
üstyapıları da yapıyoruz” ifadelerini kullandı.
“Çanakkale'nin alt ve üst yapı sorunları da şu an 
itibari ile bitti diyebiliriz.  Tabi ki bir kentin yapısı 
bitmez. Ama var olan kentin giderilmesi gereken 
bütün altyapısını tamamladık.   Altyapı derken 
yağmursuyu, içme suyu, kanalizasyon, elektrik ve 
Telekom hizmetinin yer altına alınmasını 
tamamladık.  Ama ondan önce esas mühim olan 
bunların üst yapısı.  Bunlar arıtma tesisleri. Arıtma 
tesislerimizi İleri biyolojik arıtma tesisi olarak 
yaptık.  Geçtiğimiz yıl müsilaj olunca bu sefer 
Bakanlık herkesi İleri biyolojik arıtma tesisi 
yapacaksınız diye zorluyor.  Marmara Bölgesinde de 
bu tesis sadece Çanakkale'de vardı.  Onun dışında 
çöp depolama alanımız yaptık.  Dolayısı ile katı atık 
sorununu da çözmüş durumdayız.  Bunların 
yanında arıtma tesisimizde güneş enerji sistemini 
kurduk.  Artı çöp depolama alanımızda da çöpten 
elektrik üreteceğiz.   Dolayısı ile Çanakkale 
Belediyesi alt yapısının ve üst yapısının 
tamamlandığı bir şehir. Dikkat ederseniz o aşırı 
yağışlarda her taraf göl olurdu.  Bunları artık çok 
minimum seviyede görüyoruz. Altyapı olunca şimdi 
üstyapıları da yapıyoruz.”

Hedefim Yeni Belediye 
Binasını 29 Ekim'de Açmak
Belediye binasını 29 Ekim'e yetiştirmeyi 
hedeflediklerini belirten başkan Gökhan; “Eski Hal 
Binasının yıkım ihalesini yapıyoruz. Orayı şimdilik 
otopark haline getireceğiz. Daha sonra bir proje 
karşılığında yapım ihalesine çıkacağız.  Altı dükkân 
arkası otopark olacak şekilde yapılacak.  Tek katı 
dükkân diğerleri otopark olacak.  Biliyorsunuz ki 
otopark sıkıntısı var.  Cennet otoparkı fiyaskoyla 
sonuçlandı.  Türkiye'de ekonomik kriz 2018'den 
beri var.  İnsanlar unutuyor, yeni çıktı 
zannediyorlar. Hayır, o dönemden beri var.  O 
zamanlar bütün müteahhitler darmaduman oldu.  
Bizim Belediye Binamızın da bu kadar uzamasının 
sebebi kriz.  Müteahhit bıraktı ki çok güçlü bir 
müteahhitti.  Yeniden ihalesi, ihalenin tespiti şusu 
busu, hatta şöyle bir şey oldu, hafta sonu ihale 
yapacaktık pandemide şehirlerarası yasaklar 
kondu.  Mecburen durduk ve yeniden ihale yaptık.  
Bunların hepsi zaman ve para. Şu anda %83 
seviyelerine vardık.  Kredimiz var Belediyeden de 
takviye yapıyoruz. Hedefim nasip olursa 29 Ekim'de 
açmak.”

Raylı Sistem İçin Bir Müddet 
Daha Bekleyeceğiz
Başkan Gökhan şımda Raylı sistem konusu  
hakkında soruya cevap veren Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan, raylı sistemin yapılmasının sorun 

olmadığını,  işletmede sorun olabileceğini, söylerek 
; “Çanakkale'de Raylı sistemi düşünüyoruz ama 
bunun için nüfusumuzun aşağı yukarı 250-300 
bine gelmesi lazım. Raylı sistemi yapmak sorun 
değil, işletmek sorun.  Çünkü işletme sırasında 
yeteri kadar yolcunun olması lazım.  Bunun için bir 
müddet daha beklemeliyiz. Ama tek şeritli yol 
projemiz vardı  onunla ilgili çalışmalarımız devam 
ediyor. Çünkü kolay değil gidiş gelişi olan bir yolu 
tek şeride çevirmek  kolay değil. Onların altyapısı 
var, biliyorsunuz  işlevsel anlamda biraz frene 
basmış görünüyor.  Ama çalışmalarımız devam 
ediyor.  Kararlar filan her şey tamam ve ilk fırsatta 
bunu  gerçekleştireceğiz.  İnönü ve Atatürk 
caddelerini tek şerit yapacağız” dedi.

Sarıçay Bu Yılki Yatırım 
Planına Alındı
Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, Sarıçay ile ilgili 
sorunu da Balıkesir Devlet Su İşleri Bölge 
Müdürlüğü ile görüştüklerini ve geçtiğimiz gün 
gerçekleştirilen ziyaret ile ilgili de bilgiler vererek 
“Geçtiğimiz hafta Balıkesir'de Devlet Su İşleri Bölge 
Müdürlüğüne gittik.  Bizim Sarıçay projesi bu yıl 
yatırım planına alındı.  Bütçe olarak da 10 Milyon TL 
konuldu.  Bu bütçe içerisinde  Sarıçay üzerine 
kuracağımız köprü de var.  Programa alındı ama 
bütçenin aktarılması ve çalışma için Bakanlıktan 
izin gelmesi lazım.  Ama iş buraya kadar geldiyse 
olur diye düşünüyoruz.  O köprü yapılacak. Dikkat 

edilirse Hava alanı duvarını geriye aldık. Bu yıl 
içerisinde planın içerisine giren köprü, yatırım 
planının içine de girecek diye düşünüyorum. 
Turutaş ve Sümerbank  yeri ile ilgili şu anda 
1/5000'lik plan var.  Onunla ilgili bir plan gelirse 
meclise götürürüz ” dedi. 

Sosyal Konutlar İçin Yeni Teklif 
Var
Yıllardır Çanakkale'nin kanayan yarası haline gelen 
ve son  çalışmadan bu yana gelinen süreç ve Sosyal 
Konutların durumuna da değinen Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan “Sosyal konutları biz sekiz kata 
çıkardık.  Her bir blok direk kendisi bir müteahhitle 
anlaşarak yapabilir.  Ama bir teklif geldi ve tekrar 
acaba burada bir planlama yapılıp  topluca bir 
çözüm olabilir mi?  Çünkü bireysel çözüm olamıyor.  
Müteahhitlerin de biraz katkıda bulunmaları 
gerekiyor. Ama oradaki maliyetlerin de biraz zor 
olduğu için  'gelin yapalım bir müteahhit gelsin' 
diyemediler.  Onun için bazı müteahhit arkadaşlar 
yeni bir teklifle geldi.  Değerlendiririz dedik çünkü 
hepsi beraber olursa iyi olur.  Maalesef riskli alan 
ilan edilmeyince iş bu kadar uzadı. Bizim 
belediyenin arkasını çözdük,  küçük sanayiyi 
çözdük, 54 evleri çözdük. Belediye orada da bir 
hamle yaparak imar planı yaptı  orada yaşayan 
insanların evleri güzelleşti, kent güzelleşti. Ama 
burada herkes bir tarafından çekiyor ve hızlı 
hareket edemiyoruz” dedi.

Sorunları Bitti Diyebiliriz
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Geçtiğimiz birkaç gün önce Ankara'da bir dükkânın 
tabela açılışına müdahale eden polisle DEVA Partisi 
İstanbul Milletvekili Mustafa Yeneroğlu arasında 
tartışma yaşanmıştı. Tartışma sonrası Deva partisi 
Çanakkale İl Başkanlığı basın açıklaması 
gerçekleştirdi. Açıklamada; ''Hukuksuzluklara, 
kabadayılıklara geçit vermeyeceğiz. Mücadelemizi, 
ülkemizde tam demokrasiyi inşa edene dek 
sürdüreceğiz. Hepinizi saygıyla selamlıyoruz.'' 
ifadeleri kullanıldı. 
Geçtiğimiz Cuma akşamı Ankara Kızılay'da , daha 
önce polis tarafından tabelası ve adı değişen Kafe'nin 
yeni tabela törenini sırasında Deva Milletvekili 
Mustafa Yeneroğlu ve   emniyet amiri olduğunu 
söyleyen bir polisle sözlü tartışma yaşandı. Emniyet 
amiri, Yenereoğlu'nun sosyal medya hesabında 
paylaştığı videoda "Senin gibi tiplerin ne olduğu belli, 
ahlâksız sensin lan, adam gibi konuş, 
milletvekiliymiş..." derken görüntülendi. Olay 
ardından, EGM tarafından pazar günü yapılan yazılı 
açıklamada ise tabelanın kaldırılmasının hukuka 
uygun olarak gerçekleştirildiği ifade edildi. 
Açıklamada, "Söz konusu milletvekilinin hukuki 
çerçevede yapılan bu işlemi, iş yeri sahibinin 

uyruğuna bağlayarak siyasi bir zemine çekmeye 
çalışarak ırkçılık yapıldığını iddia etmesi de ayrı bir 
garabettir" denildi. Polis amirinin, Yeneroğlu'na 
karşılık verdiği sırada "nahoş" bir kelime kullandığını 
aktaran EGM, "Sadece kullandığı bu kelime bizi 
üzmüş olup, konuyla ilgili tahkikat başlatılmış ve ilgili 
personele gerekli uyarılarda bulunulmuştur" dendi.
 Bu gelişmeler ardından bir basın açıklaması da Deva 
Partisinden geldi. Deva Partisi Çanakkale İl 
başkanlığında dün gerçekleşen basın açıklamasında 
olay kınandı. ''Değerli basın mensupları, Bugün, 
DEVA Partisi'nin tüm Türkiye'deki teşkilatı olarak 
basının karşısındayız. Milletvekilimiz ve Hukuk ve 
Adalet Politikaları Başkanımız Sayın Mustafa 
Yeneroğlu'na yapılan çirkin saldırılara Türkiye'nin 81 
ilinde güçlü bir şekilde itiraz ediyoruz. Az önce Sayın 
Genel Başkanımız Ali Babacan genel merkezimizde 
konuya ilişkin değerlendirmelerini kamuoyuyla 
paylaştılar. Sayın Genel Başkanımızın ifade ettikleri 
üzere; Emniyet Genel Müdürlüğü; dün haksızlığı, 
kabadayılığı, hukuksuzluğu koruyan bir metin 
yayınlamıştır. Kimin kimden cesaret aldığı ortadadır. 
İnsanlara parmak sallayanların arkasında kimlerin 
olduğu ayan beyan ortadadır. Şunu özenle belirtmek 

gerekir ki; muhatabımız zor şartlarda canını dişine 
takarak güvenliğimizi sağlayan emniyet personeli 
değil, polis teşkilatımızı siyasete alet edenlerdir. 
Hukuka ve kanuna uygun davranan, zor şartlarda 
çalışan tüm emniyet teşkilatı mensuplarına bu 
vesileyle teşekkürlerimizi sunuyoruz. Değerli basın 
mensupları, Hukuk ve Adalet Politikaları 
Başkanımıza, Milletvekilimize, Yol Arkadaşımıza 
yapılan saldırılar karşısında asla susmayacağız. 
Türkiye Cumhuriyeti'nin hukuk tanımazların devlet 
katında görev yapacağı yer olmadığını biliyoruz. 
Genel Başkanımızın vurguladığı gibi; Önümüzdeki ilk 
seçimde hukuk namına, adalet namına ve demokrasi 
namına büyük bir zafer elde edeceğiz. Bizler, DEVA 
Partisi Çanakkale İl Teşkilatı olarak kararlıyız. 
Hukuksuzluklara, kabadayılıklara geçit 
vermeyeceğiz. Mücadelemizi, ülkemizde tam 
demokrasiyi inşa edene dek sürdüreceğiz. Hepinizi 
saygıyla selamlıyoruz.'' ifadelerini kullandı.

İçişleri Bakanlığı Emniyet Genel Müdürlüğü'nün 
genelgesine tepki gösteren Türkiye Barolar Birliği'nin  
açıklaması 81 ilde eş zamanlı gerçekleştirildi.
İçişleri Bakanlığı Emniyet Genel Müdürlüğü'nün 13 
Haziran'da 81 ile gönderdiği genelge ile ifade alınması 
sırasında avukat beyanlarına ifade tutanağında yer 
verilmemesi, uygulamanın bu doğrultuda yapılarak 
yeknesaklığın sağlanması talimatı eleştirildi.
İçişleri Bakanlığı'nın bu konuda yazılı talimat 
vermesinin “kabul edilemez” olduğu belirten  
Çanakkale Baro Başkanı Av. Soner Aydın şunları söyledi.
 “Emniyet Genel Müdürlüğünce geçtiğimiz günlerde 
AİHS'nin 6, Anayasa'nın 36, CMK'nın 147,148,149 ve İfade 
Alma Yönetmeliğinin 23. maddelerine açıkça aykırı bir 
genelge yayımlanmış ve ilimizde de uygulanmaya 
başlanmıştır. Bu genelge ile, ifade alma işlemi sırasında 
avukatların beyanlarının ifade zabtına 
yazılmayabileceği şeklinde, yok hükmünde bir 
düzenleme getirilmeye çalışılmaktadır. Oysa avukatlar 
Anayasa gereği yargının hakim ve savcılarla eşit 

kurucu unsurudurlar” dedi.

 “İFADE ALMA BİR ADLİ KOLLUK 
İŞLEMİ OLUP, TAMAMEN ADALET 
BAKANLIĞININ YETKİ, GÖREV VE 
SORUMLULUK ALANINDA BİR 
İŞLEMDİR”
 Genelgede geçen hükümle ilgili Emniyet Genel 
Müdürlüğünün böyle bir kararı alma yetkisinin 
olmadığını belirten Baro Başkanı Aydın “Yok 
hükmündedir çünkü; ifade alma bir adli kolluk işlemi 
olup, tamamen Adalet Bakanlığının yetki, görev ve 
sorumluluk alanında bir işlemdir. Bu itibarla, İçişleri 
Bakanlığı Emniyet Genel Müdürlüğünün bu konuda bir 
düzenleme yapma yetkisi kesinlikle yoktur. Adil 
yargılanma hakkı ve savunmanın kısıtlanamayacağı 
ilkeleri uyarınca, bugüne kadar konuya müdahil 
olmayan Adalet Bakanlığını, acilen bu açık 
hukuksuzluğa son vermeye çağırıyoruz. Keza, ifade 

alma bir adli kolluk işlemi olduğu için, işlem sırasında 
kolluğun amiri olan Başsavcılıkları da bu açık 
hukuksuzluğa engel olmaya, CMK 147 ve devamı 
maddelerinde düzenlendiği üzere, avukatların etkin 
biçimde görev yapabilmeleri ve hukuki yardımda 
bulunma haklarını etkin biçimde kullanabilmelerine 
dair tüm önlemleri ivedilikle almaya davet ediyoruz. 
Aksi halde, tüm vatandaşların adil yargılanma ve 
savunma haklarını etkin biçimde kullanabilmek, hukuk 
güvenliğini temin etmek adına, yasadan kaynaklanan 
tüm imkanlarımızla bu hukuksuzluğa ve oldu bittiye 
karşı idari ve hukuki yollardan mücadele etmekte 
kararlı olduğumuzu, bağımsız savunma adına en 
yüksek sesle
haykırıyoruz” dedi.

 “MESLEKTAŞLARIMIZI MESLEKİ 
DAYANIŞMA SERGİLEMEYE 
ÇAĞIRIYORUZ”
Baro Başkanı Av. Soner Aydın “Bu tür hukuksuz 
uygulamayla karşılaşan meslektaşlarımızı da 
'uygulamanın açıkça yasaya aykırı olduğu, CMK 148/4 
hükmü uyarınca bu ifadenin yargılama aşamasında 
geçersiz olacağı' şeklinde şerh düşmeye, bu şerhin 
yazılmasına engel olunursa kesinlikle zabtı 
imzalamamaya ve mümkünse 147/son hükmü uyarınca 
imzadan imtina nedenlerinin zabta yazılmasını isteme' 
şeklinde mesleki dayanışma sergilemeye çağırıyoruz. İç 
İşleri Bakanlığı'nın bu geçersiz talimatı ile başlatılan 
uygulamaya en ivedi şekilde son verilene kadar tüm 
meslektaşlarımız ile birlikte, vatandaşlarımızın yasal 
haklarını koruma adına kararlı biçimde yeknesak 
uygulama geliştirmek için, Çanakkale Barosu'nun her 
adımınızda yanınızdadır. Son olarak, ülkemizin de içinde 
bulunduğu bu sıkıntılı günleri daha kolay atlatabilmek 
adına, tüm aktörleri hukuka uymaya ve sağduyuya 
davet ediyoruz” dedi.   

'Hukuksuzluklara, kabadayılıklara 
geçit vermeyeceğiz!’

'Yargıya emir ve talimat verilmesi anlamına gelir’
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Kültür ve Turizm Bakanlığı Tanıtma Genel Müdürlüğü ve 
Türkiye Turizm Tanıtım ve Geliştirme Ajansı bünyesinde 
oluşturulan “İl Tanıtım ve Geliştirme Programı (İTGP)” 
kapsamında Valilik başkanlığında oluşturulan “İl Tanıtım 
ve Geliştirme Kurulu” toplantısı düzenlendi.
Kolin Hotelde gerçekleştirilen toplantıya; Vali İlhami Aktaş, 
Vali Yardımcısı İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Abdullah 
Köklü, Turizm Operasyon ve Geliştirme Ajansı Genel Müdür 
Yardımcısı Elif Balcı Füsunoğlu, Ayvacık Kaymakamı İlker 
Eker, İl Kültür ve Turizm Müdürü Murat Yılmaz, Çanakkale 
Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkan Yardımcısı Zülküf 
Memiş, Troya Müzesi Müdürü Rıdvan Gölcük, Destinasyon 
Müdürü Yasin Topçu, Destinasyon Koordinatörü Sena Elif 
Gözgü, Çanakkale Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Kaya Üzen, turizm sektörünün temsilcileri ile İl Tanıtım ve 
Geliştirme Kurulu üyeleri katıldı.
 İl Kültür ve Turizm Müdürü Murat Yılmaz'ın açılış 
konuşması ile başlayan toplantıda Turizm Operasyon ve 
Geliştirme Ajansı Genel Müdür Yardımcısı Elif Balcı 
Füsunoğlu tarafından Çanakkale'nin kısa, orta ve uzun 
vadeli tanıtım hedefleri, aksiyon planları için ihtiyaç 
duyulacak eğitim planlaması, il tanıtım ve geliştirme 
programının genel amacı ve paydaşlarıyla ilgili konular 

hakkında katılımcılar bilgilendirdi.
 Açılış konuşmalarının ardından; InSEA2023 Dünya 
Kongresi Düzenleme Kurulu Eş Başkanı Doç. Dr. Enver 
Yolcu tarafından Uluslarası Sanat Yoluyla Eğitim Dünya 
Kongresi  (InSEA) tarafından Cumhuriyetimizin 100. 
Kuruluş yıl dönümünde 'Fault Lines-Fay Hatları' temasıyla 
Çanakkale'de 38'incisi düzenlenecek kongre hakkında; 
Kentsel Strateji Şirketi Kurucusu Faruk Göksu tarafından 
'Çanakkale Tanıtım ve Geliştirme Stratejisi'  hakkında 
katılımcılar bilgilendirildi.
 Toplantıda; Çanakkale'nin turizm ürünleri ve unsurlarının 
tanıtımı için gerekli 'Kent Stratejisi' hakkında teknik 
çalışma yapılması ile kurul gündeminde yer alan diğer 
konular istişare edildi. Turizmin geliştirilmesi için yapılan 
çalışmaların çok kıymetli olduğunu ve Çanakkale 
turizminin her açıdan geliştirilmesi için hep birlikte gayret 
gösterdiklerini ifade eden Vali İlhami Aktaş, Çanakkale'nin 
ulusal ve uluslararası alanlarda tanıtılmasında emeği geçen 
İl Tanıtım ve Geliştirme Kurulu üyelerine teşekkür ederek 
çalışmalarında başarılar diledi. Toplantı katılımcıların 
karşılıklı olarak görüş alışverişinde bulunmalarının 
ardından sonra erdi.

'Çanakkale Tanıtım ve Geliştirme Stratejisi' Masaya Yatırıldı

Vali Aktaş, OSB 
ile ilgili bilgi aldı
Vali İlhami Aktaş, Çanakkale Organize Sanayi Bölgesi 
Yönetim Kurulu Başkanı Fahrettin Ersoy'u ziyaret etti.
Çanakkale Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu 
Başkanı Fahrettin Ersoy tarafından karşılanan Vali 
İlhami Aktaş, Çanakkale Organize Sanayi Bölgesi'nde 
yapılan çalışmalar ve hayata geçirilmesi planlanan 
projeler hakkında bilgi aldı.
Organize Sanayi Bölgesinin şehrin kalkınması ve 
gelişmesinde sağladığı istihdam, yaptığı çalışmalar ve 
üretilen çıktılar ile önemli bir yere sahip olduğuna 
vurgu yapan Vali İlhami Aktaş, Çanakkale Organize 
Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Fahrettin 
Ersoy'a çalışmalarında başarılar diledi. Ziyaretten 
duyduğu memnuniyetini ifade eden Çanakkale 
Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı 
Fahrettin Ersoy, desteklerinden dolayı Vali İlhami 
Aktaş'a teşekkür etti.  

Üzen, Avrupa-Akdeniz Ekonomik ve 
Sosyal Konseyler Zirvesi'ne Katıldı

Çanakkale Ticaret Borsası (ÇTB) Başkanı S.Kaya Üzen 
TOBB Başkanı M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile birlikte 31 Mayıs 
2022 tarihinde Fas Marakeş'te düzenlenen Avrupa-
Akdeniz Ekonomik Ve Sosyal Konseyler Zirvesi'ne Katıldı.
Zirve ile ilgili değerlendirmede bulunan Çanakkale Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı S.Kaya Üzen, “29-31 Mayıs 
2022 tarihlerinde Değerli Birlik Başkanımız M.Rifat 

Hisarcıklıoğlu Başkanlığında heyet olarak Avrupa-Akdeniz 
Ekonomik Ve Sosyal Konseyler Zirvesi'ne katılım için 
Marakeş'e geldik.
Avrupa-Akdeniz Ekonomik ve Sosyal Konseyler ve Benzer 
Kurumlar Zirvesi, Akdeniz bölgesindeki örgütlü sivil 
toplumu etkileyen ana konuların daha iyi anlaşılmasını ve 
karşılaştıkları ortak zorlukları tartışmayı amaçlamakta. 
Etkinlik, Akdeniz için Birlik üyesi ülkelerden çeşitli 
ekonomik ve sosyal konseyler veya benzer kurumlar, 
işveren temsilcileri, sendikalar, diğer ekonomik ve sosyal 
çıkar grupları ve STK'lardan yaklaşık 120 katılımcıyı bir 
araya getirdi. Bu yıl, değişim COVID-19: Avrupa-Akdeniz 
bölgesinin yeniden inşası ve dayanıklılığında sivil 
toplumun rolü konusuna odaklandı.
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanımız M. 
Rifat Hisarcıklıoğlu, Avrupa-Akdeniz Ekonomik ve Sosyal 

Konseyler Zirvesinde, Türkiye ile AB arasındaki afet 
yönetiminde işbirliği konusundaki görüşlerini aktardı” 
dedi.

Mücadele Ses Getirdi: Gelibolu'da Doğal Gaz Çalışmaları Başlıyor

Yıllardır soba yakan, doğalgaz gelmesi için türlü 
girişimlerde bulunan Gelibolu halkına duyuruda bulunan 
AK Parti Gelibolu İlçe Başkanı Serhat Sürücü önümüzdeki 
günlerde boru sevkiyatının yapılacağını ve bayram 
sonrasında ise altyapı çalışmalarına başlanacağını açıkladı.
Çanakkale'de Eceabat, Gökçeada, Bozcaada ile birlikte 
doğalgazı olmayan ilçelerden biri olan ve temiz hava 
solumak istedikleri için doğalgaz taleplerini her fırsatta dile 
getiren Gelibolu halkı kömüre de gelen son zamlardan 

sonra isyan etmişti. Gelibolu'ya Doğalgaz İstiyoruz İnsiyatifi 
Sözcüsü Serdar Azak konuyla ilgili 6 bin 950 imza 
topladıklarını belirterek, 22 Haziran 2022 tarihli İşte 
Çanakkale Gazetesi'nde yaptığı açıklamada ise ilçenin 
merkezine 32 kilometre uzaklıkta olan Evreşe'den boru 
hattı çekilmesi gerektiğini söylemişti.
 AK Parti Gelibolu İlçe başkanı Serhad Sürücü önceki gün 
yaptığı açıklamada, “Gelibolu'ya doğalgaz getirilmesi için 
yapmış olduğumuz girişimler sonucunda, önümüzdeki 
günlerde boruların sevkiyatı ve bayram sonu itibariyle de 
altyapı çalışmalarının başlayacağı müjdesini 
hemşehrilerimizle paylaşıyoruz. Aksa Çanakkale Doğal 
Gaz Şirket Müdürü Çağdaş Adıbelli ve Belediye Meclis 
Üyelerimiz Hakan Durav ile birlikte proje detaylarını 
birlikte inceledik

İlçemize hayırlı olsun.Bu süreçte desteklerini bizden 
esirgemeyen ve emekleri için başta Grup Başkan Vekilimiz 
Sayın Bülent Turan'a, Milletvekilimiz Sayın Jülide 
İskenderoğlu'na, İl Başkanımız Naim Makas'a, önceki 
dönem Kaymakamımız Sayın Hakan Kılınçkaya ve 
Kaymakamımız Bekir Abacı'ya, kıymetli belediye meclis 
üyelerimize ve yönetimindeki dava arkadaşlarıma ilçe 
sakinlerimiz adına şükranlarımı sunarım” dedi.
 Gelişmeleri gazetemize değerlendiren Gelibolu'ya 
Doğalgaz İstiyoruz İnsiyatifi Sözcüsü Serdar Azak, “Bunun 
için uzun süredir mücadele ediyoruz. Hep söyleniyor, ama 
dilerim ki hayata geçirilir. Boru hattı ile ilgili mühendislik 
projesi yoktu, ihale by pass mı edildi? Kararname ile ihale 
birine mi verildi? O hat merkeze 32 kilometre uzaklıkta, ilk 
10 kilometresi mi yapılacak?” sorularını yöneltti.

Çanakkale 7 Yıl Önceki Rekorunu 2'ye Katlıyor
2015 yılında 21 bin 2027 yolcuyla en yüksek sayıya ulaşan 
Çanakkale Limanı, bu yıl rekorunu 2'ye katlayacak.
Çanakkale'de 7 Yıl Önceki Rekorunu 2'ye Katlıyor
 2020 ve 2021 yıllarında pandemi nedeniyle gemi 
yanaşmayan Çanakkale Limanı, bu yıl Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığı verilerine göre 45 gemiyle 30 bin yolcuyu 
ağırlamaya hazırlanıyor. Çanakkale Savaşları ve Anzak 
Günü'nün 100'üncü yıl dönümü törenlerinin de etkisiyle 
2015 yılında 21 bin 2027 yolcuyla en yüksek sayıya ulaşan 
Çanakkale Limanı, bu yıl rekorunu 2'ye katlayacak. 

Çanakkale Liman İşletmeleri Genel Müdürü Berkan Özkan, 
bu yılın ilk 5 ayı 6 gemiyle gelen 962 yolcuyu ağırladıklarını 
söyleyerek, şu bilgileri verdi: "Çanakkale Limanı, 2004 
yılında üstyapı inşaatı tamamlandıktan sonra 2005 yılının 
sonunda Yap-İşlet-Devret modeliyle işletmeye alındı. 
Liman 214 metre uzunluğunda 1 iskeleye sahip. İskelenin 
her 2 tarafını da kruvaziyerler kullanabiliyor. İskele 
derinliğimiz, iskele başlangıcında 14 metreden başlıyor ve 
iskele sonunda 28 metreye ulaşıyor. Böylelikle 30 metre 
uzunluğa sahip gemileri de ağırlayabiliyoruz. 

Kruvaziyerlerle gelen turistlerin tercihleri daha çok Troya 
ve Assos Ören Yerleri oluyor. Limandan tur otobüsleriyle 
antik kentlere götürülen turistler buraları geziyor. Şehir 
merkezini ziyaret eden turistlerin sayısı ise az.”



926 Haziran 2022 Pazargazetedegisim.com

Cumhuriyet Halk Partisi Merkez İlçe Danışma Kurulu 
Toplantısında ön seçim vurgusu yapıldı. Merkez İlçe 
Başkanı Süleyman Erte; “Son yapmış olduğumuz danışma 
kurulunda, üyelerimizin çoğunluğu üye bazında ön seçim 
isteği ortaya çıkmıştı. Şu anda da bunu uyguluyoruz. 
Merkez İlçe yönetimi olarak, partimizde yapılacak her türlü 
değerlendirmenin üye bazında bir ön seçimde yapılmasını 
ve bu ön seçimin tüm kulvarda olmasının mücadelesini 
yapıyoruz” dedi.
 Çanakkale Belediyesi Çalışanları Sosyal Tesisi Ercan Adsız 
Konferans Salonunda yapıldı. Pandemi nedeniyle uzun bir 
aranın ardından gerçekleştirilen danışma kurulunda 
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, Kepez Belediye 
Başkanı Birol Arslan, İl Başkanı Metin Ümit Ural, Merkez 
İlçe Başkanı Süleyman Erte, il ve merkez ilçe yöneticileri, il 
genel ve belediye meclis üyeleri katıldı. Açılış konuşmasını 
yapan Merkez İlçe Başkanı Süleyman Erte, partililere 
selamlayarak, "Merkez İlçe Kurulumuzun gündemi iktidara 
giden yolda çalışmalarımızın güçlendirilmesidir. Hem şehir 
merkezinde hem kırsalda, bize verdiğiniz emanete sonuna 
kadar, güvenle sahip çıktık. Emanetinizin yabana gitmedi. 
Önümüzde ki süreçte başarıya ulaşacağız" dedi.

"Tüm kulvarlarda ön seçimi 
istiyoruz"
Erte, "Merkez İlçe Kurulumuzun gündemi iktidara giden 
yolda çalışmalarımızın güçlendirilmesidir. CHP danışma 
kurulları üç ayda bir yapılması gereken süreç. Pandemi 
nedeniyle en son yapmış olduğumuz danışma kurulu 10 
Temmuz 2021 tarihinde gerçekleşmişti. Bu tarihte yapmış 
olduğumuz danışma kurulumuz 555 üyemizin katılımıyla 
bu salonda yapılmıştı. Son yapmış olduğumuz danışma 
kurulunda, üyelerimizin çoğunluğu üye bazında ön seçim 
isteği ortaya çıkmıştı. Şuanda da bunu uyguluyoruz. 
Merkez İlçe yönetimi olarak, partimizde yapılacak her türlü 
değerlendirmenin üye bazında bir ön seçimde yapılmasını 
ve bu ön seçimin tüm kulvarda olmasının mücadelesini 
yapıyoruz" dedi.

"Köylerde ve kent merkezindeki 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz"
Erte, köy ve kentte çalışmaların devam ettiğini 
yineleyerek, "CHP kırsalda biraz zayıf. Bu zayıflığı kendi 
üzerimize düşen bir görev olarak kabul ediyoruz. Göreve 
geldiğimizden bugüne kadar da sürekli köylerde ve kent 
merkezindeki çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Biz bu 
dönemde yapmış olduğumuz çalışmaları, köy 

ziyaretlerimiz, köy hayırları, iftar çalışmalarına, İl Genel 
Meclisi üyelerimiz ve zaman zaman milletvekillerimiz, 
Belediye başkanımız, İl başkanımız ve tüm yönetim kurulu 
üyelerimizle bu çalışmaları gerçekleştirdik. Çalışmalarımız 
devam edecektir" diye belirtti.

"Balık ve balıkçıların sorunlarıyla 
ilgili rapor hazırladık"
CHP Genel Merkezi tarafından görevlendirilen 
milletvekilleriyle birlikte Çanakkale içinde çalışmaların 
yapıldığını kaydeden Erte, "Milletvekillerimizle birlikte 
çalışmaları sürdürdük. Sinop milletvekili, ilimize gelerek 
balık ve balıkçıların sorunlarıyla ilgili bir dizi çalışma yaptı. 
Bizde, balıkçılarımızın sorunlarını araştırdık, yerinde 
inceledik, Sorunların değerlendirilmesi için genel merkeze 
bir rapor sunduk" sözlerine yer verdi.. 

"İleride yapılacak olan çalışmalara 
ön çalışma olacak"
Esnaf ve çiftçilerin sorunlarına dair yapılan çalışmalar 
hakkında bilgi veren Başkan Erte, "Adana Milletvekili 
Burhanettin Bulut, esnaf ve çiftçilerin sorunları 
araştırılmak üzere şehrimize geldi. Burhanettin Bulut ve 
Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan ile birlikte kırsalda 

yapmış olduğumuz çalışmalarda; çiftçinin mazot, gübrei 
yem gibi konularda sıkıntılarının olduğunu tespit ettik. 
Çiftçiler, bırakın zarar etmeyi, artık iflas ettiklerini, tarımın 
yanında hayvancılığında zarar gördüğünü anlattı. Çiftçiler, 
bir daha hayvancılık yapmamak üzere, hayvanların 
kesime gönderdiğini bu sıkıntılardan başka çıkış yolu 
olmadığını açıkladılar. Adana milletvekilimizin tuttuğu 
raporlar, gelen merkeze iletilerek, ileride yapılacak olan 
çalışmalara ön çalışma olacak diye düşünüyoruz" 
ifadelerine yer verdi..

"Önümüzde ki süreçte başarıya 
ulaşacağız"
Erte son olarak, "Merkez İlçe örgütünün kent merkezinde 
de çalışmaları sürüyor. Pandemiden çıktığımız şu günlerde 
artık daha yakın ilişkiler içerisinde insanlarımızla bire bir 
temasta bulunarak çalışmalarımıza devam ediyoruz. Hem 
şehir merkezinde hem kırsalda, bize verdiğiniz emanete 
sonuna kadar, güvenle sahip çıktık. Emanetinizin yabana 
gitmedi. Önümüzde ki süreçte başarıya ulaşacağız" dedi. 
Açılış konuşmasının ardından CHP Merkez İlçe Danışma 
Kurulu Toplantısı, basına kapalı olarak devam etti.

“Tüm Kulvarlarda Ön Seçimi İstiyoruz”

“Yurt Dışı Milletvekilliği Verilmesi İçin Çalışmamız Var” 
İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı, Türk Dünyası ve 
Yurt Dışı Türkler Başkanı Rıdvan Uz, Almanya'da 
merkezli Kanal Avrupa kanalında Nurdoğan 
Aktaş'ın sunduğu Sivil İnsiyatif programına konuk 
oldu. İYİ Partili Uz, "Yurt dışı milletvekilliği verilmesi 
için çalışmamız var. Biz bu konuda İYİ Parti olarak 
öncü olduğumuzu düşünüyoruz." dedi.
İYİ Partili Uz'un açıklamalarından satırbaşları şu 
şekilde: "Almanya'nın bugünlere gelmesinde en 
büyük payı olan millet biziz aslında. Almanya bunu 
çok iyi görmeli ve anlamalı bence. Türkiye'den ileri 
bir ülkenin inşasında biz Türkler varız. Biz bunu çok 
önemsiyor ve anlamlı buluyoruz. Yurt dışına giden 
vatandaşlarımız hep buraya dönme hayali kurdular. 
Söylemlerinde de hep bu ortaya çıkıyor. 
İnsanlarımız yurt dışında kazandığı para ile 
ülkesine dönüp mutlu bir şekilde yaşamak adına 
yatırım yapmak istiyorlar. Türkiye ekonomisine 
büyük katkı sunuyorlar. Bu bizim için değerli. 
İnsanlarımız art niyet taşımadan bu işi yapıyor. 
Ziyaretlerimizde vatandaşlarımızın dolandırıcılık 

gibi mağdur edildiğini gördük. Üzüntülerini dile 
getiriyorlar. Bu mağduriyetlerini gidermek için çaba 
gösteriyorlar. Onların gelişlerini kolaylaştırmalıyız."

"YURT DIŞINDA ESNAFLARIMIZI 
GEZİP NOTLAR ALIYORUZ"
 "Yurt dışındaki vatandaşlarımızın ülkemize 
gelişinde havayolları ile alakalı devletimiz çalışma 
yapabilir. Kalabalık ailelerimize indirimler 
yapılabilir. Devlet aradaki farkı kendi karşılayabilir. 
Bunları değerlendirmek gerekir. Bir başka konu ise 
yurt dışındaki vatandaşlarımızın hepsini oy 
kullandırabilir hale getirmeliyiz. Yurt dışı 
milletvekilliği verilmesi için çalışmamız var. Biz bu 
konuda İYİ Parti olarak öncü olduğumuzu 
düşünüyoruz. Öte yandan Yurt dışında esnaflarımızı 
gezip notlar alıyoruz. Türkiye'ye gelişlerde 
ekonomik sıkıntılar geliyoruz. Ciddi anlamda SGK 
mağdurları oluşmuş. Dolandırıcılık faaliyetleri 
yaşanmış. Temel sıkıntılar bunlardı.”



Çanakkale ve İlçeleri Süt Üreticileri Birliği Başkanı Mehmet 
Özkurnaz, süt sanayicileriyle bir araya geldi. Süt fiyatlarının 
görüşüldüğü toplantıda maliyet artışının süt üreticilerini 
zor durumda bıraktığı, mevcut çiğ süt fiyatlarıyla 
maliyetlerin bile karşılanmadığı dile getirilerek, süt 
fiyatının 9 lira olması yönünde fikir alışverişinde bulunuldu. 
Çanakkale ve İlçeleri Süt Üreticileri Birliği Başkanı Mehmet 
Özkurnaz, süt sanayicileriyle bir araya gelerek fikir 
alışverişinde bulundu. Süt fiyatlarının görüşüldüğü 
toplantıda girdi maliyetlerindeki artışın, süt üreticilerini zor 
durumda bıraktığı ve mevcut çiğ süt fiyatlarıyla 
maliyetlerin dahi karşılanmadığı ifade edilerek, süt 
fiyatının 9 lira olması yönünde, fikir alışverişinde 
bulunuldu. Başkan Özkurnaz, hayvancılıkta önemli bir girdi 
maliyeti olan samanın bir yılda üç kat arttığını ifade ederek, 
"Çiğ süt fiyatlarının 9 lira olmasını istememizin temelinde 
de girdi maliyetlerinin oldukça yüksek olması yatıyor. 
İlerleyen süreçte 9 lira da yetmeyecek. Bunun ucunun açık 
olduğunu görmemiz lazım. Ulusal Süt Konseyi, bu konuda 
kayıtsız kalmamalıdır. Konseye, büyük görev ve 
sorumluluk düşüyor. Biz sanayicilerle yaptığımız 
toplantıda, çiğ süt fiyatının 9 lira olmasını ve bunun bir an 
önce hayata geçirilmesini istedik" diye vurguladı. 

"2022 yılında 3 kez fiyat değişti"
Birliği başkanı Özkurnaz, "2021 Şubat ayında Ulusal Süt 
Konseyi tarafından yapılan toplantısında ekonomik kriz 
nedeniyle çiğ süt fiyatının 7 lira olmasını talep ettik. Kabul 
görülmedi ve çiğ süt fiyatı 4 lira 70 kuruş olarak açıklandı. 
Aradan bir ay geçtikten sonra sütün fiyatı 4 lira 50 
kuruştan 5 lira 70 kuruşa çıktı. Aradan bir buçuk daha 
geçtikten sonra ise 7 lira 50 kuruş oldu. 2022 yılının ilk 5 ay 
içerisinde süt fiyatı 3 kez değişti. Girdi maliyetlerindeki 
yükseklik nedeniyle 3 kez toplantı yapıldı" ifadelerine yer 

verdi.

"Süt fiyatlarının yükselmesi gerektiğini 
düşünüyoruz"
Süt miktarında azalma olduğuna dikkat çeken Özkurnaz, 
"Süt fiyatı her ne kadar yüksek denilse de hem aranılan süt 
ortada yok. Sütte ciddi anlamda azalma meydana geldi. 
Birçok kesim tarafından, `Hayvanlar kesime gitti, süt 
azaldı` gibi ifadeler kullanılıyor. Burada fırsatçılık yapmak 
değil, var olan hayvancımızı, ekonomik anlamda 
hayvancılığın sürdürülebilirliğini hayata geçirmek adına, 
süt fiyatlarının yükselmesi gerektiğini düşünüyoruz" dedi.

"Saman fiyatı 1 yılda 3 
kat arttı"
Başkan Özkurnaz, girdi 
maliyetleri karşısında süt 
üreticisinin ekonomik anlamda 
zorlandığını vurgulayarak, "2021 
yılında 12 liraya satılan bir balya 
saman, bugün 35-50 lira 
arasında satılıyor. Saman 
fiyatları 3 kat arttı. Hasat dönemi 
başladı. Çiğ süt fiyatlarının 9 lira 
olmasını istememizin temelinde 
de girdi maliyetlerinin oldukça 
yüksek olması yatıyor. İlerleyen 
süreçte 9 lira da yetmeyecek. 
Bunun ucunun açık olduğunu 
görmemiz lazım" ifadelerine yer 
verdi.

"Ulusal Süt 
Konseyi`ne büyük 

görev ve sorumluluk düşüyor"
Özkurnaz, hayvancılığın ve süt üreticilerinin rahatlaması 
için süt fiyatlarının artması gerektiğini dile getirerek, 
"Ulusal Süt Konseyi, bu konuda kayıtsız kalmamalıdır. 
Konseye, büyük görev ve sorumluluk düşüyor. Türkiye`de 
hayvancılığın var olması ya da olmaması gibi bir iddiamız 
yok. Fakat bunlar halk arasında konuşuluyor. Biz 
sanayicilerle yaptığımız toplantıda, çiğ süt fiyatının 9 lira 
olmasını ve bunun bir an önce hayata geçirilmesini istedik" 
diye vurguladı.
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Çiğ Süt Fiyatı En Az 9 Lira Olmalı
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Doğanlar Holding İcra Kurulu Üyesi ve Doğyap İnşaat 
Yönetim Kurulu Başkan Vekili Doğan Ali Doğan, Doğanlar 
Holding olarak mobilya, enerji, perakende ve inşaat olmak 
üzere dört sektörde 2022 yılı için 50 milyon dolarlık bir 
yatırım öngördüklerini belirtti.
Doğanlar Holding, faaliyet gösterdiği 4 ayrı sektörde, 28 
şirketiyle Türkiye'deki yatırımlarına hız kesmeden devam 
ediyor. Türkiye'deki yatırım bölgelerini tek tek gezen 
Doğanlar Holding yöneticilerinin yeni durağı Ege Bölgesini 
temsilen İzmir oldu. Doğanlar Holding İcra Kurulu Üyesi ve 
Doğyap İnşaat Yönetim Kurulu Başkan Vekili Doğan Ali 
Doğan, Doğanlar Holding İcra Kurulu Üyesi ve Biotrend 
Çevre ve Enerji Yatırımları A.Ş. Yönetim Kurulu Üyeleri 

Doruk Doğan ve Ogün Doğan, basın toplantısı düzenleyerek 
holdingin yatırımlarını anlattı. 
Holding, 50. yılını kutladığı 2022'de 50 milyon dolar 
değerindeki yeni yatımlarla ilk 50 grup arasında yer almayı 
hedefliyor. Doğanlar Holding; çevre ve sürdürülebilirlik, 
istihdam, ihracatta büyüme ve akılcı finansman tablosu 
ilkeleri çerçevesinde marka strateji ve hedeflerini 
belirlerken, ciro ve istihdam hedefleri doğrultusunda 
güvenli çözümlerle maksimum fayda sağlamaya 
odaklanıyor. 

“Çöpten enerji üretiyoruz” 
Doğanlar Holding'in mobilya, enerji, perakende ve inşaat 

olmak üzere dört sektörde faaliyet gösterdiğini hatırlatan 
Doğan Ali Doğan, “Mobilya grubunda beş markamız olan 
Doğtaş Mobilya, Kelebek Mobilya, Kelebek Mutfak ve 
Banyo, Lova Yatak ve e-ticaret markamız Room Store ile 
sektörde yer alıyoruz. Holding olarak hizmet verdiğimiz 
ikinci sektör, enerji sektörü. Yenilenebilir enerji 
kaynaklarından elektrik üretimi yapıyoruz. Bu bağlamda 
Biotrend şirketimiz katı atık bertarafı yapıyor ve bunun 
sonucunda ayrıştırma tesislerinden çıkan ürünlerden 
enerji üretimi yapıyoruz. Bununla ilgili yatırımlarımız 
devam ediyor. İzmir'de Harmandalı ve Bergama bölgesinde 
iki farklı tesisimiz, yine Aydın'da bu konuyla ilgili biyokütle 
tesisimiz bulunuyor. Çöpten enerji üretiyoruz. Katı atık 
bertarafı sonrasında ayrıştırılıp geri dönüşümü yapılacak 
ürünleri katma değer sağlayıp ekonomiye geri 
kazandırıyoruz. Bunun dışında elektrik üretimi noktasında 
kullanabileceğimiz diğer organik ürünlerden elektrik 
üretimi yapıyoruz. Ortaya çıkan kompost denilen 
malzemeden de gübre ele ediyoruz. Bu çerçevede sera 
yatırımlarımız da mevcut. Örneğin Sivas'ta katı atık 
bertarafı ve çöpten elektrik üretimi yaparken, aynı 
zamanda serada domates üretiminde bulunuyoruz. 
Biotrend şirketi olarak enerji üretiminin yanı sıra katı atık 
bertarafı, dolayısıyla geri dönüşüm, sera ve elektrik üretimi 
yapıyoruz” diye konuştu

Doğanlar Holding'den 50 milyon dolarlık yatırım hedefi

Belediyeden Kurban Satış ve Kesim Alanına bilgilendirmesi
Kurban Satış ve Kesim Alanına ilişkin bilgilendirmede 
bulunan Çanakkale Belediyesi, Kurban Kesim Alanı 
kapasitesinin 400 küçükbaş hayvan olarak duyurdu. 
Bilgilendirmede dikkat edilecek hususlara ise ayrıntılı bir 
biçimde yer verildi.  
Çanakkale Belediyesi Kurban Satış ve Kesim Alanı, 4 
Temmuz 2022 tarihinden itibaren İsmetpaşa Mahallesi 
Metin Oktay Caddesi üzerinde (Eski Beton Santrali 
mevkiinde) hizmet vermeye başlayacak. Vatandaşların Ç8 
ve Ç9 hatlarını kullanarak, Kurban Satış ve Kesim Alanına 
ulaşabileceklerini ifade eden Çanakkale Belediyesi 
tarafından yapılan bilgilendirmede, kurban kesim alanının 
kapasitesinin ise 400 küçükbaş hayvan olarak belirlendiği 
ifade edildi. 
İşte Kurban Satış ve Kesim Alanına ilişkin bilgilendirme; 
Kurban Hizmetleri Komisyonu Başkanlığı tarafından 
alınana kararlar doğrultusunda, kurbanlık hayvan satın 
alırken dikkat edilecek hususlar:
-Dini ölçülere uygun olmasına,

-Sağlıklı ve besili olmasına,
-İl dışından gelen hayvanların veteriner sağlık raporunun 
bulunmasına, 
-Hayvan sevklerinde aranan aşılarının yapılmış olmasına, 
-Büyükbaş hayvanların küpeli ve nakil belgelerinin 
olmasına, 
-Küçükbaş hayvanların küpeli ve nakil belgelerinin 
olmasına, kurbanlık hayvanların erkek olanlarının tercih 
edilmesine, 
-Sığırların iki yaşını doldurmuş olmasına dikkat 
edilecektir. 
Kurban Kesim Yerleri
-Köyler ve kesim yeri belirlenmeyen/bulunmayan 
mahallerde vatandaşlar, kendi bahçelerinde kurban 
kesebileceklerdir. 

Kurban Kesildikten Sonra Dikkat Edilecek Hususlar
-Toplum sağlığı açısından kan, atıklar ve iç organlar sokak 
ve caddelere bırakılmayacak, evcil ve yabani hayvanlara 
verilmeyecektir.
-Çevreye kesinlikle zarar verilmeyecektir. 
Kurban Olarak Kesilen Sığır Cinsi Hayvanların Kulak 
Küpeleri ve Pasaportları ile Koyun ve Keçi Türü 
Hayvanların Kulak Küpeleri
-Üreticiler
-Satıcılar
-Kasaplar
-Kasap Yardımcıları
-Veteriner Hekimler
-Muhtarlar
-Belediye Zabıta Görevlileri
-Vekalet ile Kurban Kesim Organizasyonu Yapanlar
-Diğer Görevliler
Vasıtası ile İl/İlçe Tarım ve Orman Müdürlüklerine, Kurban 
Bayramı'nı takip eden 7 gün içinde teslim edilecektir. 

Kiraz Festivali'nde lezzetler yarıştı
Lâpseki Belediyesi 37.Geleneksel Kiraz 
Festivali kapsamında bu yıl ilk defa 'Türk 
Mutfağı Yemek Yarışması' düzenlendi.

Düzenlenen yarışmada ana yemekte Mutancana ile Elif 
Burcu Başkurt kazanırken, tatlıda havuç dilim baklava ile 
Emine Tırış birinci oldu. Hamur işi kategorisinde de ekşi 
mayalı ekmek ile Fatma Süreyya Özdemir zirvedeki isim 
oldu.

37.Kiraz Festivali kapsamında düzenlenen Türk Mutfağı 
Yemek Yarışması törenine ; Lapseki Kaymakamı Dr. Fatih 
Çelikkaya, Belediye Başkanı Eyüp Yılmaz, Belediye Başkan 
Yardımcısı Necdet Çelik, Milli Eğitim Müdürü Aydın Şafak 
Kılıçaslan, Lapseki Halk Eğitim Merkezi Müdürü Zafer Çelik, 
Belediye Meclis Üyesi Mustafa Kafadar, Lapseki SODAM 
Müdürü Makbule Sargın ile çok sayıda Lapsekili katıldı.
Belediye Sahil Sosyal Tesisleri 2'de gerçekleştirilen yemek 
yarışmasına 5 ana yemek, 4 tatlı, 4 hamur işi  kategorisinde 
olmak üzere 13 yarışmacı katıldı.

3 jüri üyesinin hazır bulunduğu yarışmada, Yiyecek İçecek 
Hizmetleri Usta Öğreticisi Selin Uçtu, Aşçı Yardımcısı Semih 

Özden, Belediye Personeli Gıda Mühendisi Sinem Yılmaz, 
yemekleri değerlendirerek puanladılar.
Mutancana ve Ekşi Mayalı Ekmek Zirvede
Düzenlenen yarışmada ana yemekte Mutancana ile Elif 
Burcu Başkurt kazanırken, tatlıda havuç dilim baklava ile 
Emine Tırış birinci oldu. Hamur işi kategorisinde de ekşi 
mayalı ekmek ile Fatma Süreyya Özdemir zirvedeki isim 
oldu.

Belediyeden 'İnşaat Yasakları' Açıklaması!
Çanakkale Belediyesi, turizm hareketlerinin yoğun olduğu 
bölgelerde inşaat yasakları hakkında bilgilendirme bulundu.
Konuyla alakalı belediye internet sitesinden yapılan açıklamada, 
“Turizm hareketlerinin yoğun olduğu İlimiz mücavir sahası olan 
Çınarlı Köyü, Dardanos mevkii ile Güzelyalı Köyü'nde yapılacak 
her türlü inşaat faaliyetinden doğacak gürültü kirliliğinin ve 
oluşabilecek diğer sorunların önüne geçilebilmesi ve turizm 
hareketlerine sekte vurdurulmaması için Çevresel Gürültünün 
Değerlendirilmesi ve Yönetimi Yönetmeliğinin 23. Maddesinin f 
fıkrasında “tatil beldelerinde ve turistik alanlarda 
gerçekleştirilen tüm şantiye faaliyetleri, Büyükşehir Belediyesi 
ve/veya il, ilçe belediyesinin kararı doğrultusunda hafta sonları 
veya birkaç ay süre ile tamamen durdurulabilir” hükmünde 

belirtildiği üzere; Söz konusu bölgelerde 15 Haziran-15 Eylül / 
2022 tarihleri arasında kamu yararına olan belediyemiz Su 
Kanalizasyon Müdürlüğümüzce yapımı devam eden Dardanos-
Güzelyalı Teknik altyapım işi kapsamında imalatların devam 
etmesi, diğer kurumlar tarafından yapılacak olan doğalgaz, 
telekom, elektrik vb. altyapı imalatlarının tamamlanması, 
altyapı imalatlarından sonra Fen İşleri Müdürlüğü tarafından 
ilgili yol üst yapı imalatlarının tamamlanması, bu tarihler 
arasında gerçekleşecek teknik altyapı ve yol üstyapı 
imalatlarının haftanın altı günü (Pazar günleri hariç) 08.00-
19.00 saatleri aralığında gerçekleştirilmesi, bahsi geçen 
imalatların dışında diğer tüm inşaat faaliyetlerinin 
sürdürülmemesine oy birliği ile karar verildi” denildi.
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Biga Belediye Başkanı Bülent Erdoğan, basın mensuplarıyla 
buluştuğu programda gündeme ilişkin değerlendirmelerde 
bulunarak, soruları yanıtladı.
Biga Belediye Başkanı Bülent Erdoğan, Biga'da görev yapan 
basın mensuplarıyla düzenlenen kahvaltı programında bir 
araya geldi. Pandemiye rağmen 3 yılda birçok proje ve 
çalışmayı tamamladıklarını, hizmet ve projelerin devam 
ettiğini söyleyen Başkan Erdoğan, genel bir değerlendirme 
yaparak çalışmalar hakkında bilgi verdi. 18 Eylül'de Biga'nın 
düşman işgalinden kurtuluşunun 100. yılının kutlanacağını 
söyleyen Başkan Erdoğan, büyük bir planlama, heyecan ve 
coşkuyla hazırlıkların sürdüğünü, basın mensuplarından ve 
vatandaşlardan da fikir ve önerilere açık olduğunu belirtti. 
Mecliste grubu bulunan ve veya bulunmayan tüm siyasi 
partileri ziyaret ettiklerini, fikir ve önerileri aldıklarını, 
ziyaretlerin güzel geçtiğini ifade eden Başkan Erdoğan, 
“Biga'mızı istişare kültürüyle yönetiyoruz. Diyaloglarımız 
güzel geçiyor. Bir araya gelmeler olumlu geçiyor. 
Çalışmalarımız için ve özellikle fikirlerini sormamız 
nedeniyle başkanlarımızdan teşekkür geliyor, 
çalışmalarımızı kıymetli buluyorlar” dedi.
İşte Biga Belediye Başkanı Bülent Erdoğan'ın basın 
mensuplarının sorularıyla oluşan güncel konulara ilişkin 
verdiği cevapların satırbaşları;
“Pandeminin azalmasıyla vatandaş, esnaf, STK ve diğer tüm 
dinamiklere olan ziyaretlerimize ağırlık verdik. Bugün de siz 
kıymetli basın mensuplarımızla bir araya geldik. Üç yıldır 
rutin hizmetlerimiz ve vatandaşlara olan hizmet 
sorumluluğumuz dışında birçok proje ve çalışmayı hayata 
geçirdik. Pandemi herkesi etkilediği gibi tüm kurum ve 
kuruluşları da etkiledi. Biz Çanakkaleliyiz, Bigalıyız. 
Cumhuriyet'in önsözünün yazıldığı manevi başkenti olan 
şehrin evlatlarıyız. Atalarımız tüm imkansızlıklara rağmen 
canla ve başla mücadele ederek bir karış toprak vermemiş. 
Biz de bu zorlu süreçleri Allah'ın izniyle atlatacağız. Belediye 
bütçesi olan ve kar amacı gütmeyen bir kamu kurumudur. 
Biga Belediyesi olarak önceki dönemden kalan 123 milyonluk 
borç, ardından gelen pandemiye rağmen hiçbir şeyi 
aksatmadan tıkır tıkır yerine getirdik ve halkımıza 
hizmetlerimizi gerçekleştiriyoruz. Mutlu olduğumuz konu 
Belediyemizin borcu tüm proje ve çalışmalarla beraber geçen 
üç yılda artmamasıdır. Belediyemize kazandırdığımız 
arsalarımız ve gelir getirici projelerimizle Belediyemizin bir 
yıl içinde sıfır borca ineceğine inanıyoruz.”

“100. YILA HEYECAN VE 
COŞKUYLA HAZIRLANIYORUZ”
“Biga'mızın düşman işgalinden kurtuluşunun inşallah bu yıl 
100. yılını kutlayacağız. Bunun bize nasip olmasını büyük bir 
memnuniyetle karşılıyoruz. 100. yıl kutlamaları kapsamında 
herkesin, basınımızın, STK'larımızın görüşlerini bekliyoruz. 
Son olarak yazışmalarımızı yaptık ve muharip savaş 
uçaklarımız Biga semalarında gösteri yapacak. Yağlı pehlivan 
güreşlerimiz Bigalı Mehmet Çavuş Kurtuluş Güreşleri adıyla 
yapılacak. Kültür Müdürlüğümüz 100. yıl ile ilgili geniş 
kapsamlı bir çalışma yapıyor. Toplantılarımız ve 
istişarelerimiz sürecek.”

“KIBRIS ŞEHİTLERİ CADDESİ 
PRESTİJ CADDE OLACAK”
“Kıbrıs Şehitleri Caddesi prestij projemiz üç etaptan oluşuyor. 
Birinci etapta aydınlatma direkleri, ikinci etapta sıcak asfalt 
ve üçüncü etapta ise refüj ve peyzaj düzenlemesi olacak. 
Ulaştırma Bakanımız Çanakkale 1915 köprüsü dolayısıyla 
çok sık Çanakkale'ye geldi. Grup Başkanvekilimiz Bülent 
Turan ise Bakanımızla görüşmemizi sağladı. Biz de Biga'mızın 
ihtiyaçlarını belirterek, Kıbrıs Şehitleri Caddesi'nin önemini 
anlattık. Belediyemizin mali durumunu da anlatarak 
aydınlatma, kaldırım, refüj ve peyzaj çalışmalarını kendimizin 
yapacağını ama sıcak asfalt için destek istedik. Kendisi de siz 
bu kadar mücadele ederken sıcak asfalt çalışmasına da biz 

yapalım dedi. Caddemizde altyapı çalışmamız da olacak. Can 
Hastanesinden İdriskoru'ya kadar elektrik hatları yer altına 
alınacak. İnşallah en kısa sürede caddemiz prestij hale 
gelecek. Aydınlatma direklerimiz tamamlandı ve çok olumlu 
dönüşler alıyoruz ve çok güzel olduğu söyleniyor. Böylece 
birinci etap bitti. Sıra sıcak asfaltımızda. Ayrıca Kocabaş 
Köprümüzde ve Atatürk Köprümüzde de araçlar ve yayalar 
için yenileme, rahat ulaşım için düzenleme ve güzelleştirme 
çalışması yapacağız.”

“BİGA'MIZIN YARINLARI İÇİN SPOR 
KOMPLEKSİ YAPACAĞIZ”
“Biga'mızda birçok spor kulübümüz var. Genç nüfusumuz 
çok. Şu anda her ne kadar spor alanlarımız yeterli olsa da 
yarınlar için şehrimiz için kompleks tarzında bir ihtiyaç 
olduğunu biliyoruz. Çavuşköy'de Belediyemize 
kazandırdığımız 122 dönümlük alana Açık hava spor 
kompleksi ve engelsiz yaşam merkezi yapmayı planlıyoruz. 
Bu alana Atlı Binicilik Merkezi de kazandıracağız. Okul 
öncesi, anaokulu ve ilkokul öğrencilerimiz orada atları 
besleyecek, engelli çocuklarımıza terapi verilecek. Örnek 
tesisleri inceleyerek çalışmalara başladık. Önümüzdeki 
günlerde de sporun tüm dinamikleriyle bir toplantı 
yapacağız. Birlik beraberlik içinde ihtiyaçlarımızı kendi öz 
kaynaklarımız ve Ankara'ya giderek bunları yapacağız. 
Geçtiğimiz aylarda yaptığımız Ankara ziyaretinde Gençlik ve 
Spor Bakanlığımız ile görüştük. Daha biz Biga'ya gelmeden 
şehrimiz için İl Müdürlüğü'ne ödenekler geldi. İlyas Bayram 
Stadyumu ve 18 Eylül Stadıyla ilgili yenileme ve onarım 
çalışmaları da yapılacak.”

“ESKİ PANCAR DEPOSU ALANINA 
ÇOK GÜZEL BİR PROJEMİZ 
OLACAK”
“Bu alanımız Biga Belediyesi'ne şartlı bağış yapılmış. Şartı da 
buraya park yapabilirsin şeklindedir. Özelleştirme İdaresi 
Başkanlığı ile görüştük. Biga Belediyesi'ne ait çevre yolunda 
bir yer olmadığını, çevre yolumuzun Çanakkale bağlantı yolu 
olduğunu, Tarihi alana çok vatandaş ve otobüs gittiğini ve 
bizim istifade edemediğimizi, Biga'mızın yöresel ürünlerini, 
tarihini ve turizmini anlatamadığımızı belirttik. Bağış 
şerhinde değişiklik yaparak projemize uygun hale geldi. Biz 
de projemizi hazırladık. Üçgen kısımda Minia Çanakkale, 
diğer kısmında ise günübirlik tesiste Biga'mızın yöresel 
ürünlerinin yer aldığı, kültür derneklerinin kendine yer 
bulduğu, içinde yeşil alan, park ve otopark yer aldığı bir proje 
olacak. Kendi imkanlarımızla bu projemizi tamamlayacağız. 
Minia Çanakkale projemiz içinde Tarihi Alan Başkanlığımızla 
görüşmelerimiz sürüyor.”

“İNÖNÜ CADDESİNDE 
ÇALIŞMALAR BAŞLAYACAK”
“Biga'mızın öncelikli bir yol çalışma haritasını geçtiğimiz 
günlerde meclisimizde paylaştık. Kocabaş Köprüsü başından 
yani durakların olduğu meydandan çevre yoluna kadar İnönü 
caddemizi altyapısı ve üst yapısıyla yenileyeceğiz. Parke taş 
olarak çalışmayı tamamlayacağız.”

“BETON YOLUMUZDAN 
VATANDAŞIMIZ VE ESNAFIMIZ 
MEMNUN”
“Beton yol ile ilgili İl Özel İdaremizin 2-3 yıldır ciddi 
çalışmaları var. Biga'mızdaki bazı köy yollarımızda da 
uygulaması yapıldı. Biz betonun formülüyle ilk denemimizi 
Çan Caddemizde yaptık. Çelik hasır yerine elyaf katkısıyla 
beton yolumuzu tamamladık. Adapark'ta bunu denedik çok 
memnunuz. Sıkıntılı olan bölgeyi kendi personelimiz ve kendi 
imkanlarımızla kısa sürede tamamladık. Şu anda burayı yaz 
ve kış dönemleriyle birlikte izliyoruz. Maliyet olarak kilit 
parke taştan daha ekonomik oluyor. Çan Caddemizdeki 
beton yoldan vatandaşımız ve esnafımız memnun. Beton yol 
altında herhangi bir arıza meydana geldiğinde kesip arızayı 
giderip tekrar kapatacağız. Yolun altında meydana gelen 
arızalar içinse cihazlarımızı kullanıyoruz.”

“TABAKHANE İÇİN GÖNEN OSB İLE 
GÖRÜŞÜLDÜ, ÇALIŞMALAR 
İLERLİYOR” 
“Tabakhanelerde aktif olarak çalışan arkadaşlarımızla Gönen 
OSB'ye gittik, gezimiz ve görüşmelerimiz oldu. Tabakhaneler 
malesef şehrin içinde kaldı. Bu sorunu çözmek için büyük 
mücadele ediyoruz. Resmi müracatlarını Gönen'deki OSB'ye 
yapan tabak esnafımıza yerleri gösterildi. Biz de şimdiki 
Tabakhane alanına TOKİ işbirliğiyle kentsel dönüşümle 
yıkarak güzel bir yaşam alanı oluşturacağız. Tabakhane 
konusu tamamen OSB'den gelecek yerler hazır cevabına 
bağlı olarak ilerliyor.”

“EDS ÇALIŞMA 10 SAATE DÜŞTÜ, 
SARI IŞIK İÇİN SÜRE UZADI”
“Trafik ışıklarının sorumluluğu tamamen Karayollarına ait 
ama biz yerel yönetimler olarak Bursa Karayolları Bölge 
Müdürlüğümüze konuyu ilettik. Çevre yolu ana yol, Kıbrıs 
şehitleri Caddesi ise ara yol görünüyor. Çevre yolundan 
günde 25 bin, Kıbrıs Şehitleri Caddesinden ise günde 35 bin 
araç geçiyor. Sarı ışıklar ile ilgili sorunu çözmek için adım 
atıldı. Sarı ışık 4 saniye uzatıldı. EDS'ler ile ilgili de 
görüşmemiz oldu. EDS'ler 24 saatte 14 saat çalışıyordu. Biz 
bunun düşürülmesini istedik. Şuan da EDS'ler günde 10 saat 
çalışıyor. Hatta çok telefon aldık ve birçok Belediye 
başkanının 24 saat çalışmasını isterken siz 10 saate 
düşürmek istiyorsunuz dediler. Yeniceköy ve Esentepe ile 
Şirintepe arasında kalan çevre yollarımızdaki 50 olan hız 
limitinin 70'e çıkarılması için görüştük. Ara refüjlerin 
bölünmesi ve kapatılması, yayaların geçişinin engellenmesi 
ile hızın 70'e çıkarılabileceği belirtildi. Biz Biga Belediyesi 
olarak bizim yapabileceğimiz bir şeyse biz bunu yapacağız.” 

“BELEDİYEMİZE AİT SİYAH PLAKA 
RESMİ ARAÇLARIMIZA DA CEZA 
GELİYOR”
“Bu arada acil ve olağanüstü durumlarda EDS'ler ile ilgili itiraz 
hakları da var. Örneğin hastan var hastaneye gidiyorsun. 
Hastane giriş evraklarınla itiraz ederek cezayı iptal edebilir 
vatandaşlarımız. Ambulans ve itfaiye dışında EDS'lerden 
muaf bir araç yok. Hız limiti ve kurallara uyulmadığı halde 
Belediyemize ait siyah plakalı resmi kurum araçlarımıza dahi 
ceza geliyor. Makam aracımızın da EDS'den muaf bir durumu 
yok. Hız ve ışık kurallarına uymazsak bize de ceza yazılıyor.”

“KARABİGA KAVŞAĞINDA 
ÇALIŞMA BAŞLIYOR” 
“Karabiga kavşağındaki durumu Ulaştırma Bakanımıza 
detaylı bir sunum yaparak bilgi verdik. Sinyalizasyon 
olmasının gerekli olduğunu bildirdik. Bakanlığımızın 
destekleriyle adım atıldı. Son durumu sizlerle paylaşayım. 
İhaleyi alan firma çalışmaya hazır ancak 12 aydınlatma 
direğinin kaldırılması bekleniyor. TEDAŞ bölge müdürlüğü ile 
görüşmemiz oldu. Kurum ile ihaleyi alan firma arasında 
evrak yazışmasına dahi destek olduk. Aslında bu yolda 
Karayollarının çalışmasına bakılırsa uyarı ve işaretlerde 
eksik yok ama ne yazık ki kaza oranı yüksek. İnşallah bu 
yolda gerekli çalışmalar yakında başlıyor.”

“BİGA'MIZI İSTİŞARE KÜLTÜRÜYLE YÖNETİYORUZ”
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Gelibolu İlçesine bağlı Güneyli Köyü'nde ve Bayramiç 
İlçesine bağlı Kutluoba Köyü'nde, çıkan yangınlar köylülere 
korku dolu anlar yaşattı. Güneyli yangınında, köylüler, 
itfaiye ekipleri gelene kadar evlerinden uzattıkları su 
hortumları ve kovalarla evlerine yakın ağaçlıkları ve otluk 
alanlar ıslatarak yangının büyümemesi için mücadele 
verdi. Kutluoba Köyü'nde ekili alanlarda başlayan yangın 
ise kısa sürede kontrol altına alındı. 25 dönümdeki buğday 
kül oldu .
Gelibolu İlçesine bağlı Güneyli köyü Mahmutpaşa Karakol 
tepe mevkiinde makilik alanda başlayan yangın, yazlık 
evlere ve ekin tarlalarına yönelince korkulu anlar yaşandı. 
Gelibolu Belediyesi İtfaiye ve Orman İtfaiye Ekipleri gelene 
kadar vatandaşlar, evlerinden uzattıkları su hortumları ve 
kovalarla evlerine yakın ağaçlıkları ve otluk alanlar 
ıslatarak yangının büyümemesi için mücadele verdi.
Gelibolu İlçesine bağlı Güneyli köyü Mahmutpaşa Karakol 
tepe mevkiinde makilik alanda başlayan yangın rüzgârın 
etkisi ile yazlık alanlara doğru yönelince büyük korku 
yaşandı. Duman ve alevlerin önce yazlık evlere yönelmesi 
ve rüzgârında etkisiyle alevlerin yükselmesi burada 
yaşayan yazlıkçılarda paniğe neden oldu.
Gelibolu Belediyesi İtfaiye Ve Orman İtfaiye Ekipleri gelene 
kadar vatandaşlar yangının büyümemesi için çaba sarf etti.
Vatandaşlar, evlerinden uzattıkları su hortumları ve 
kovalarla evlerine yakın ağaçlıkları ve otluk alanlar 
ıslatarak, yangını engellemeye çalıştılar.  İtfaiye ekiplerinin 
müdahaleleri sonucu, yangın ekin tarlalarına da varmadan 
kontrol altına alınarak söndürüldü.

“Biçerdöverle Hasat Yapıldığı 
Sırada Yangın Çıktı” 
Dün öğle vakitlerinde Bayramiç İlçesine bağlı 
Kutluoba Köyünde ekili alanda da yangın başladı. 
Çandır mevkisindeki buğday tarlasında da iddiaya 
göre biçerdöverle hasat yapıldığı sırada yangın çıktı. 
25 dönümdeki buğdayın kül olduğu yangın, ormana 
sıçramadan helikopter ve arazözlerle yapılan 
müdahaleyle söndürüldü. Rüzgâr etkisi ile hızla 
büyüyen yangının tarım arazilerinde olması büyük 
üzüntüye neden olurken hem itfaiye ekipleri hem 
vatandaşlar seferber oldu. Yangın kısa sürede 
kontrol altına alındı.

25 dönümdeki buğday kül oldu

Hastanede Kendini Yakmak İstedi
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Psikiyatri 
Servisinde tedavi gören bir hasta kendini yakmak 
isteyince polis ekipleri alarma geçti.
Bölgeye çok sayıda emniyet ekibi gönderildi. Yanıcı 
maddeyi üzerine döken şahsı polis ikna etti. Yanıcı madde 
ve çakmak şahsın elinden alındı.
 Olay, dün öğleden sonra meydana geldi. Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi Psikiyatri Servisinde tedavi 
gören bir hasta yanıcı bir maddeyi üzerine dökerek 
kendini yakmak  isteyince emniyet ekipleri alarma geçti.  
Yanıcı maddeyi üzerine döken şahsı polis ikna etti. Yanıcı 
madde ve çakmak şahsın elinden alındı.

Çanakkale'de 2 ayda 1479 kaçak göçmen yakalandı
Çanakkale'de jandarma ekiplerince son 2 ayda 1479 kaçak 
göçmen yakalandı.
İl Jandarma Komutanlığı ekipleri, kaçak göçmenlere 
yönelik operasyonlarda, son 2 aydaki 67 olayda, 1479 kişiyi 
yakaladı. Kaçak göçmenlere organizatörlük yaptığı tespit 
edilen 23 şüpheli hakkında ise adli işlem gerçekleştirildi. 
Jandarma ekipleri, ayrıca uyuşturucu madde ticareti 
yapan, kullanan ve yasa dışı kenevir ekimi yapanlara 
yönelik narkotik köpekleri 'Roket' ve 'Tatbik'in de 

kullanıldığı son 2 ayda 24 operasyon düzenledi. 
Aramalarda; 2 bin 426 kök kenevir bitkisi, 36 kök skunk 
bitkisi, 13 gram metamfetamin, 150 gram bonzai, 565 gram 
kubar esrar, 6 gram eroin, 7 gram kokain, 8 uyuşturucu 
hap, 6 uyuşturucu kullanma aparatı ele geçirildi. Olaylarla 

ilgili 36 şüpheli hakkında adli işlem yapıldı.

TIBBİ CİHAZ ALINACAK
Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü tıbbi cihaz satın alımı 
için ihale ilanına çıktı.

Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; 2 kalem tıbbi cihaz mal 
alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine 
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak.

Cerrahi Alet Alınacak
Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü tarafından cerrahi alet 
alınacak.

Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Biga Ağız Sağlığı 
Merkezine Cerrahi Alet Alımı 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile 
ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda 
EKAP üzerinden alınacak. 

Asansör Periyodik 
Bakım Hizmeti Alınacak
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Araştırma ve 
Uygulama Hastanesi periyodik bakım hizmeti alımı için 
ihale ilanına çıktı.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; 18 adet asansör 
periyodik bakım hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile 
ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda 
EKAP üzerinden alınacak.

4.750 METREKARE 
TARLA SATILIK
Çanakkale Biga Sarıkaya Mahallesi'nde 4.750 
metrekare tarla mahkemeden satılık.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale'nin Biga 
İlçesinde 118 parsel, Sarıkaya Köyü, Killi-tınlı toprak 
yapısına sahip su tutma kapasitesi orta bünyeli 
sulanabilir tarım arazisi açık artırma suretiyle 
yapılacak ihalede satılacak.

3 Adet Taksi 
Plakası Satılacak
Geyikli Belediyesi'nden 3 adet taksi plakası satılacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Beldedeki Hürriyet 
Mahallesi Atatürk Caddesi No:4 
Geyikli/Ezine/Çanakkale adresinde bulunan 01 Nolu 
Ticari Taksi Durağına bağlı 17 T 6008 - 17 T 6009 ve 17 T 
6015 plakalı, 3 Adet Ticari Taksi Plakasının belirtilen 
muhammen bedel üzerinden 2886 Sayılı Devlet İhale 
Kanunun 45. maddesi uyarınca Açık Teklif Usulü ile 
satışı yapılacak.

Madeni Yağ 
Satın Alınacak
MSB 42. Bakım Fabrika Müdürlüğü İHL. KOM. BŞK. 
tarafından madeni yağ satın alınacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; 42'nci Bakım Fabrika 
Müdürlüğü atölye ihtiyaçları için madeni yağ alımı 4734 
sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre 
açık ihale usulü ile ihale edilecek.

Orman Yolları 
İşi Yaptırılacak
Anafartalar Orman İşletme Müdürlüğü tarafından 
orman yolları işi yaptırılacak. Basın İlan Kurumu ilan 
portalı www.ilan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan 
ilana göre; Anafartalar Orman İşletme Müdürlüğü 
Gökçeada Orman İşletme Şefliği 216,221-2 VE 223 kod 
nolu B tipi yeni orman yolu yapımı işi 4734 sayılı Kamu 
İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale 
usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik 
ortamda EKAP üzerinden alınacak.


